
CONTENTS

�×	��]�©�£�q�C

��
R�����å �� �D

� è � „ � t

�®�U�œ�U
�¯
^�S���g�›�Š�_�`�o 	×�Ú�g�Ä�y �b�¤�y
Y
��y��

	~�q�^�C��

�×	��]�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”	j‹�•�»�q ����


\�Æ�-�¢�O�t�‘�”�¦���©�•�;���x���¦�‹�-�h�'�ù�d�q ����

�©�•�-�e�w�`�S�“

��
R�����å �� �D�y
�•�C	A�~���t���b�”�2�Í�"�¢�f�w �� �£ ����

�H �� �s�g�Ä�q ��

� g � Ä � q

	ý�þ�»� �ï�»�Ï�á�” ��

�Ô�©�‘�“�w�è�Œ ����

���y�y�C ����

��
R�����å�S�×	��]�©�£�q���«
ï�q�]�Š�º ����

�×	��]�©�£�q�‰�À�©� �—�·�•�C�Ö	��7	B�t�m�M�o ����

�Ý�Œ	±�ô�¸	��w�×�ˆ	��á�8�›�ß�Q�”�®�H���p�¢	��w�h�Š�w�§�	�Ú�Ç�á�ž�ç�¯ ����

�H �� �s�®�¦�‹�©�w�h�Š�w���ë�”�«�³�ã�¿�Ó�¯�‰�5�w�]�Š�º ����

�S�Œ�’�d

�×	��]�ò
›	±C
\�ˆ�²�Ð�*	Ø�C�¢�D�C�£ ����

�ò
›	±�i�‘�“

	��å	�	ú���U
�0�f
•�ó�•�»�q ����

�×	��]�©�£�q	��~�Ð�*æ�C���¢ �� �Dü�£ ����

� H � 0 �  



�f�T�’
b�T�’�µ�•�à�©�£�q�C��

�fæ�©�£�q �¿�C�•�»�y 	¦�>�y���í�y����

�¤æ�©�£�q �¿�C�•�»�y 
t�á�y�b™�y����


bæ�©�£�q �¿�C�•�»�y �ì�ª�y	–�÷�y����

�×	��G�¶�©�¶æ�©�£�q �¿�C�•�»�y �[�a�y�‘� �y����

�q�»	«�	

�$	B�•�»�y �1�ú�y�“�©�y����

�$	B�™�G

����

�-�e�©�•�;���w�J�å�¦���z�Ÿ�ˆ ����

�]�©�~�q�^�Ý�Þ ����

�Ñ�æ�”�¤�¿�·� 

�Ý�ø	ú�T�’�•�•�¦�Æ�¢ �� �£�• �Ææ�Ê�y�I�>�y�1É�y����

�N�ƒ�~��ƒ�~���ƒ

	_�w�E ��� �¢�y �v�q�y�y�k�y����

�Ø 
Ô�b�¢�y 
tˆ�y
c�°�y����

�H�Á
’���¢�����£ �×	��¢�y ���y�y�y�º�y����


à�`�†���™�—�>�¤�ó	#� 
Œ
\�y�v�q�y�k
Œ
\



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

��

�U�œ�U
�x�z�¬�$�¿�Ú�›�–�;�`�z	B�‚
¶�.�w�®�b�p�›�n	—�^�d�”�\�q�›�è�$�q�`�h�'

�w�0�f�p�b�{���x�¨� �Å�å� �ï�›�^
R�`�z	Â�Œ�w�è�Õ�ç�t�,�n�V
*	‘�è�Õ�ç�›�Ô�`�o�M

�‡�b�{

�£�9
¢�U�*�#�z� �v�I�T
�#�z�G�Î�(
œ�BS� �"�z�Õ�j�Ú�ï�Þ�¬�å�Ñ�Ÿ�”�"�z��9
¢�U

�*�#�z�J�¶�$�t�U	Â�^�•�h�®�b�p�n	—�®�L�x�¤�‘�����Ë�z�����Ë�z�����Ë�z�����Ë�z�����Ë�q

�-�‰�`�o�M�‡�b�{�`�T�`�z
H���w�Ç�”�¶�S�‘�|�Z�€	��w�&�M�x�z�‘�“C�_�ò�S�w�ô�M�U


�M�O�w�‹�Ö�t�²�M�o�M�‡�b�{�£�U�œ�x�º�¹�¸�z� �v�1�U�œ�x�Î�Ä�Í�Ð�é�”�Ú�¢� �ç�µ

�E
Q	•
Q�w�ˆ�t�æ�O�I�T
�z�G�Î�U�œ�x	3�>�]�#	��¢�t���Z�”�Ô
z�¬�ç�”�Ó�t�‘�”�Ä�”

�»�ç�~�¯�é�Ê�µ�¯�Ð�”�z�Õ�U�œ�x�Ò�;�þ�U�*�w���;�z��U�œ�x
Œ�Ô�w	H�Ä	��è	6�q�p�é

�^�•�‡�`�h�ÿ
¢�”�$�5�s�‘�U�¼�ˆ�’�•�o�M�‡�b�U�z�M�c�•�‹�Z�€�ˆ�Š�p�K�“�z�®�b�p�n

	—�®�L�x�U	Â�^�•�o�M�‡�d�œ�{

�\�\�p�z�H�Á�0�f� �^�q�w�Ã�”�»�›�,�t�z�×	��]�w�q�¯�›�U	Â�`�‡�b�{

�� �£�U�œ�6�ñ
:�t
Ž�Š�”�U
C�_�U�œ�w�Â�ù�¢�)�����å�S�£

�£�U�œ � �v�1�U�œ �G�Î�U�œ �Õ�U�œ ��U�œ

�6�ñ
: �¢�)���������™�����£ ������ ������ ������ ������ ������

�U
�U�œ�¢�)���������™���������£ ������ �� ������ ���� ����

�Â�ù �������� ������ �������� �������� ��������

�U�œ�J�å�Ä�À�x�z�U�œ�Œ�:´�Ã�w�J�å
M�S�w	F�î�tP�M�z
^�S�U�ô�‡�l�o�M�‡�b

�U�z	ì�¬�U
�w�Ã�”�»�›�Ö	��b�”�\�q�U	Z�R�s�M�•�z	E�½�w�H�Á���g�t�b�;�b�”�Ä

�U	Z�R�‡�d�œ�{	E�½�U
�q	ì�¬�U
�w�°�i�=�U�l�‡�•�‡�b�{

�� �£�U�œ�U
�y	!
�p�~C�_�p�y
¶���‹�q�wz�±�¢�)�����å�S�£

� £ �  � v � G� Î � Õ� j  �

	!
�p�y
¶�� �������� �������� �������� �������� ��������

�×	��] �������� �������� �������� �������� ��������

C�_�p�y
¶�� �������� �������� �������� �������� ��������

�×	��] �������� �������� �������� �������� ��������

�®�U�œ�U
� 
̄^�S���g�›�Š�_�`�o
�×	��]�©�£�q�y	×�Ú�g�Ä�y �b�y�¤�y
Y�y
�

�è �y �„ �y �t��



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

��

�� �£�U
°�A�¦ª�y�•�0�‹�~�èª�‹�¢�Š�£�	�)�����å�S�


� £ �  � v � G� Î � Õ� j  �

�A
^�U�p�¢�•�0�‹�£ �������� ������ ������ �������� ������

	B�‚ �� ������ ������ ������ �� ������ ������

�x�� ���������¢�9���1�£ ������ ������ �������� ������

���������¢�(���$�£


^�U	!
�p�¢�èª�‹�����Ë�â�£

	B�‚ �������� �������� �������� �������� ��������

�x�� ���������¢�9���1�£ �������� �������� �������� ��������

C�_�p�¢�•�0�‹�£ �������� �������� �������� �������� ��������

	B�‚ �������� �������� �������� �������� ��������

�x�� ���������¢�9���1�£ �������� �������� �������� ��������

���������¢�(���$�£

�� �£…�;�0�®�L�¢�)�����å�S�£

� £ �  � v � G� Î � Õ� j  �

�°�Í�U

ï�¹ �� �/ �������/ �������/ �������/ �������/

�o�A�y	B�‚ �������ª �¢ �� �����£ ����������ª �¢���£ �� �����ª�	 �� �����£ �������ª �¢�����£ �������ª �¢�����£

�x�� �������ª �¢ �� �����£ ����������ª �¢���£ �������ª �¢�������£ �������ª �¢�����£ �������ª �¢�����£

�������ª�¢�������£ �¢ �£C�_�U�œ
:

…�;�0�®�L�xC�_�p�q
ì���`�‡�b�U�z�U
�o�A�w�)�U���•�›
Ž�Š�‡�b�{

�U�œ�0�f
*
��•�»�q�w�t
��U	Z�^�•�‡�`�h�{�Ä�À°�A�¦ª�x�f�w�°æ�p�b�{�×	��]�w

�U
�x�¦ª�›	Í�s�l�o�S�“
R	Y�`�o�V�o�M�”�qQ�…�^�•�‡�b�{	!
	��w
Q� �̈¢�å�©üÍ�z

�‰	•z�£�t�‘�“�z��´�p�U�Ÿ�s�“C�_�p�U�!�˜�“�‡�b�{	H�M�‡�`�o�7�G�w
^�S���g�x	!


�p�›�ô�Š�”�\�q�p�K�”�qQ�…�`�‡�b�{

�¤�~�›��	«�=�+�U�œ�U
�¶�q�p	!
�p�²	Í�f�›�Š�Y�“�³�ï�Ù�´�¢�Ü�®	!
�p�����Ë�›

�Š�_�`�o�¯�U
Ê�‡�•�‡�`�h�{�µ�Þ�”�ç�Ý�Ã�Ÿ�ž�w�b�;�z�x���Š�º�z�×�~Û�r�¹�w�n�Ô�s

ó
:�›���æ�`�o�æ�M�®�L�U	Í�”�\�q�U�Ô�^�•�‡�`�h�{

�0�f�•�»�q�x�f�•�’�t�C�Q�z�©�£�q�»�w�þ�Â�›	O�¹�`�z�T�T�“�m�Z�©�w�q	Ô�T�’�z�x

���t�0�Ø�p	!
�ç	‘�›�æ�O�\�q�›�•�[�z�f�w�•�w�®�U�œ�U
�Ë�ï�Å�Ò�¿�«�¯�›�Í�`�‡

�`�h�{�ˆ�;�n�Z�t�b�;�`�o�M�h�i�V�z	!
�p�²	Í�t�m�s�[�h�M�q�¥�M�‡�b�{

�7�™�t…�;�0�®�L�w�Ã�”�»�›Ç�G�`�‡�b�{�×	��]�w	Ô�ù�z�Ë� �Â�«�U
�x�£�º�¹�¸�U

�*�w�ˆ�p�b�U�zC�_�p�z…�;�0�®�L�ž�t���•�h�Ã�”�»�q�s�l�o�M�‡�b�{
¶���p�x�°æ�w

�¢�Ê���p�z
²�G�`�h�Ë� �Â�«�U
�U�æ�˜�•�o�M�‡�b�{C�_�p�U�ô�‡�•�y�z…�;�0�®�L�x

�n�a�‡�b�w�p�z�f�w�Ã�”�»�›�Œ�“�h�M�q�¥�M�‡�b�{

�×	��]�w�U
�Ã�”�»�›�,�t�q�¯�›�G�`�z�t
��w�º�0�›�8�G�`�‡�`�h�{

�U

^�S�›�ô�Š�]�½�w�…�7�w�H�Á���g�t�m�s�U�”�‘�O�Ë�t�R�—�`�h�M�q�¥�M�‡�b�{



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

��

�•�i�y	m
Œ
\

��� �T�’�×	��•	Z�T�Z�”�\�q�U���X�s�“�zú�g

�$�s�Æ���Ì���x
ÿ�Q�”�q�¥�M�‡�b�U�z	ý�å�S�U�•

�‡�l�h�y�T�“�p�‡�i�é�.�$�s	ì�¿�›�\�s�`�o�M�‡

�d�œ�w�p�z
bæ�©�£�q�Õ�›�@�Ú�`�h�‰�L�ò�w�M�U

�§�M�\�w���p�b�{


bæ�©�£�q�Õ�q�`�o�w�&�g�›
\�T�`�z
�•�q	Ô

�t�7�‹�Ù�M�•�à�©�£�q�w
`�t	×�t��€�`�s�U�’�z

�)�Q�’�•�h�Ú�¿�›�¬�î�t�\�s�`�z�q�Õ�›�4�$�`�o

�×	��]�©�£�q�w�h�Š�t	—�`�p�‹�é�Y�`�‘�O�q�¥�M

�‡�b�{


Z
+
Y
�
Œ
\

�a�ˆ �� �8���Ä�q�`�o�]�©�£�q�w�Æ�ˆ�›�æ�l�o�‡

�M�“�‡�`�h�{���s�g�Ä�›��Ë�`�z	ý�h�s�>�Ë�j�p

�“�Ä�t	��“
Ê�œ�p�M�V�h�M�q�¥�l�o�S�“�‡�b�{�Ô

�©�x�G�V�s�8�õ�8�t�)�`�»�T�l�o�M�”�q�¥�M�‡�b

�U�z�,�Š�q�Õ�›•�—�s�U�’�§�Q�z�×	��]C�w���t

�U�p�V�”�‘�O�t�$�Á�“�h�M�q�¥�M�‡�b�{

���ì�[�è
Œ
\

�\�•�‡�p�×	��]�©�£�q�t�x�z�
���0�f�s�r�p�°

æ�€�h�^�d�o�Ö�M�o�V�‡�`�h�U�z���s�g�Ä�›��Ë

�`�G�!�«�ë�t�¥�l�o�M�‡�b�{�h�i�z�S�q�M�b�”
Œ


\�T�’�®�g�Ä	,�Ú�S�Š�p�q�O�]�_�M�‡�b�¯�q�t�˜

�•�”�\�q�U�K�“�z�‘�X�ß�Q�o�ˆ�”�q�z�g�Ä�w�“�Ä

�t�m�M�o
¶�X�Œ�’�s�M�Ä�t�>�n�V�zÆ�†�ò�q�Ó�Á

�ò�U�¬�j�o�V�o�M�”�q�\�–�p�b�{

�,�>��É
Œ
\

X
Ô�fæ�©�£�q�Õ�‘�“�®�M�–�M�–�)�§�t�s�”�T

�’�g�Ä�›�•�l�o�ˆ�s�^�M�¯�q�S�?�é�›�M�h�i�V�‡

�`�h�{�G�!�«�ë�s�\�q�p�b�`�z�\�w�‘�O�s�;�q�›

�M�h�i�Z�”�w�x�K�“�U�h�M�\�q�q�S�¾�V	!�Z�•�`

�‡�`�h�{�`�T�`�z�©�£�q�w�q�¿�t�m�V�‡�`�o�x�„

�…�¸�é�T�’�w�µ�»�”�Ä�p�b�{�…�7�M�w�]�¦�‹�]�,

�ª�›�À�“�s�U�’�×ü�w�þ�Â�›�L�h�`�o�æ�V�h�M�q

�¥�l�o�S�“�‡�b�{�s�t�q�g�S�`�X�S�&�M
��`	Í�[

�‡�b�{

	ý�>�b�$
Œ
\

�f�•���i�`�X�x�s�M�i�–�O�q�z�0�M�>�Ë�j�p�\

�w�þ�›�¾�V	!�Z�‡�`�h�U�z�©�£�q�z�©�£�È�Í�z�©

�£���-
Ê�ù�z�H�Á�0�f� �^�q�q�q�ù�w	��¨�w���^

�t�•�í�M�z	ì�¿�›
¶�O	Z�R�”�i�–�O�T�qÆ�†�›�ò

�a�‡�b�{�`�T�`�z•�—�p�x�K�“�‡�b�U�z�$�Á�–�O

�q�¥�M�‡�b�{

	ý�þ�»� �ï�»�Ï�á�”

�•�i�y	m
Œ
\
�×	��]�©�£�q	×�Ú
�g�Ä
�R�¿�r�p


Z
+
Y
�
Œ
\
�×	��]�©�£�q�g�Ä
�Ñ�B�-�e�z�×�
y
�-�e�~�y�x�©�•�z
�w�B�0�f�r�p

���ì�[�è
Œ
\
�×	��]�©�£�q�g�Ä
�È�¿�©�r�p

�,�>��É
Œ
\
�×	��]�©�£�q�g�Ä
�©�•
S�f�z���¥�0
�f�r�p

	ý�>�b�$
Œ
\
�×	��]�©�£�q���Ä


t�ªÄ�$
Œ
\
�×	��]�©�£�q���Ä

� �
 R� �� �� å � � � D � � � Ô� ‘� “ �z�×	��]�©�£�q�w�þ�»�›��Ë�^�•�h �� �Ê�w
Œ
\�M�t�z�×	��]�©�£

�q�w�þ�»�q�s�l�h	ú�¥�z�JÛ�z�Þ�¿�Ä�”�w �� �ò�è�t�m�M�o�S�t�?�›�Ö�7�`�‡�`�h�{

	ý�`�X�×	��]�©�£�q�w�þ�»�q�s�’�•�h�z���w
�]	ú�¥�x�M�T�U�p�`�•�O�T�•



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

��


t�ªÄ�$
Œ
\


bæ�©�£�q�‘�“�8	Z�`�z���s�z�]�©�£�q�þ�»�w

�¤
n�t	,�Ú�^�d�o�M�h�i�V�‡�`�h�{

	sú�n�X�`�p�z	��ï�Ó�Á�`�o�M�‡�b�{�å�‘�t�ó

�•�o�M�V�h�M�q�¥�l�o�M�‡�b�{

�•�i�y	m
Œ
\

�q�»�T�’�w�G
~�s�q…�p�á�æ�^�•�o�M�”���p�b

�T�’�z�&…
…�n�t�R�Š�”�\�q�x�ê�æ�p�b�U�z���™

�[�s�¬�ù�Ä�À�tž�A�s�§	Z�x�¬�-�`�o�M�V�h�M�q

�¥�M�‡�b�{	ý�®�¬�ù�O
��¯�t	Gü�0� �p�V�”�®�R

�¿�¯�›�è�¦�`�z�•�ð
k�g�œ�w�¦�‹�›�¼�W�s�U�’�&


Y�t���g�`�o�M�V�h�M�q�¥�M�‡�b�{�‡�h�z	)�Ö�t

�|�§	Z�w
¶`�t�˜�h�l�o�z�q�»�•�w	Ø�C�¬�‰�t�R

�Š�h�M�q�¥�M�‡�b�{


Z
+
Y
�
Œ
\

�Å�«�»�”�Ô�æ�w�á�;�U�‰�•�^�•�z�]�¥�›�ý�Q�h

�©�•�U�2�‰�^�•�o�S�“�‡�b�{�]�©�£�q�U�®�I�`�þ

�q�s�“�z�æ
S�z�•�à�©�£�q�z�B�•�Œ�:´�Ã�q�w�È

���U���È�t�æ�Q�”�.
M�›�Ï�™�`�o�M�V�h�M�q�¥�M

�‡�b�{

���ì�[�è
Œ
\

��è�»�›���È´�Ã�t�ÿ�c�`�o�M�”�q	Ô	Í�z�g
Ý

�w�È�¿�©
M�S�x�r�w�‘�O�s�‹�w�T�M�m�‹�ß�Q�o�M

�‡�b�{�þ�q�x	í�‘�q�!�=�`�o�M�‡�b�U�z�²�w���À

�™�����å���z�È�¿�©
M�S�x�†�6�‘
µ�w�‡�‡�p�b�{�4

�ð�~
³�x�‹�q�‘�“�z
\�V�Õy�›�Ë�l�o�Ú�ï�É�æ�=

�`�s�M�p�“�Ä�p�V�”
M�S�x�s�M�T�U�|	Z�R�•�y�q

�¥�l�o�M�‡�b�{

�,�>��É
Œ
\

�®�©�•
S�f�~���¥�0�f�¯�›�r�p�^�d�o�M�h�i�X

�\�q�q�s�“�‡�`�h�U�z�K�‡�“�t�G�V�s�Â�”�Ú�p�é

�.�$�t�?�›�b�‚�V�T�z�‡�i�˜�T�l�o�S�“�‡�d�œ�{

�K�d�’�c�z�°�m�°�m	��“
Ê�œ�p�‡�M�“�h�M�q�ß�Q

�o�S�“�‡�b�{

	ý�>�b�$
Œ
\

���Ä�w�“�Ä�w�é�.�$�º�0�U�‡�i�‘�X�r�“�‡�d�œ

�U�z	ì�¿�w
†�Ì�t�x�z�q�¿�t�|�R�ˆ	Ý�¯�›���*�b

�”�q�K�“�‡�b�w�p�z�…�7�w�]�¦�‹�w�‹�q	ì�¿�›�L

�h�`�h�M�q�¥�M�‡�b�{


t�ªÄ�$
Œ
\

���ú�t�‘�“�‡�b�q�z���Ä�x�z�q�¿�t�|�R�ˆ	Ý�¯

�›���*�b�”�q�K�“�‡�b�{

‡�—�p�x�K�“�‡�b�U�z�)�Q�’�•�h	ì�¿�›
¶�O�`

�h�M�q�¥�l�o�S�“�‡�b�w�p�‘�–�`�X�S�&�M
��`	Í

�[�‡�b�{

�•�i�y	m
Œ
\

�®�2�È�w�Ï�¯�s�r�q�x�K�‡�“���w�s�M
\�Æ�›
ù

�l�o�V�‡�`�h�U�z�§�M�o�K�[�•�y�z �®�q	Ý�¡�Ë�x

�™�@�p�K�”�{�¯�›�Þ�¿�Ä�”�q�`�o�z�Ô�‘�w
�•�•

	ì�»���›�æ�l�o�V�h�‘�O�t�¥�M�‡�b�{

	•�R�w�\�q�›�ß�Q�o�-�h�$�t�æ�ˆ�b�”�‘�O�s�(

���x�s�M�‡�‡�z�f�w	Ô�f�w	Ô�w�]�J�›�?�q�T	r�g

�`�o�q�O�t�¸�l�o�M�‡�b�{�‘�X�t�Q�y�Ÿ�;� �!�z

�q�X�t�Q�y�æ�V�p�h�“�y�l�h�“�w�z�/���$�s����

�w�>���•�s
Q�¨�q�×�Ý�`�o�M�‡�b�{


Z
+
Y
�
Œ
\

�®�§�M	��U
\�V�’�l�h�˜�Z�p�x�s�M�{�a�M	��U


\�V�’�l�h�˜�Z�p�‹�s�M�{�!�=�t�0� �`�h	��U
\

�V�’�l�h�w�i�¯

�½�ß�”�ç�¶�~�¼�”�¢�Ÿ�ï�®	��w�I�o�¯�‘�“


H�w�¤�w�!�=�t�0� �b�”�R�—�›�`�o�M�‡�b�{

���ì�[�è
Œ
\

�b�å�;�•�t�Ô�Š�
���¶�q
bæ�q�›��� �p�S
H�é

�^�d�o�Ö�V�‡�`�h�U�z�f�w�M�w�Â�”�Ú�t�®�9�‚
Ñ

	ý�¯�q�M�O�t�?�›�–�M�‡�`�h�{�©�¶
�•�w�²	Í�t


Œ
\�w�Þ�¿�Ä�”�z�‡�h�x�2�È�w�Ï�U�]�_�M�‡
�`�h�’�S��Q�X�i�^�M�{

�]�r�p�^�•�”�q�¿�t�m�M�o�z�]�JÛ�›�S�	�T
�d�X�i�^�M�{



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

��

�x�z
Œ
��a�w�À
w�›	Gü�g�r�b�”�\�q�U�Ë�s�”C

�2�t�x�G
~�p�K�”�\�q�›�z�²�×
��t	×�t�t�M�	�T

�d�o�M�‡�b�{

�,�>��É
Œ
\

�®�°
\�R�Ë�¯�U�œ�y�“�‡�b�U�z�Õ�«�Ä�ç�U���§

�l�o�M�”�\�q�‹�K�”�T�‹�Œ�•�‡�d�œ�{�Ž�T�’�J�“

	.
Y�›�S�&�M�•�`�‡�b�{

	ý�>�b�$
Œ
\

�®��
i�w	ú�¯ �{�¢� �æ�ž�Ü�~�¦�µ�å�”$�œ�w

���������å�w�è���w�¤�w�t�?�p�z�Š�w�»� �Ä�ç�t�‹�s

�l�o�M�‡�b�{�é�”�Ú�w�a���ž�ï�Ä�Ç�È�µ�~�Ð�¢�µ

�U�2�È�w�Ï�q�`�h�t�?�w�‘�O�p�b�{��
i�w	ú�›�Ë

�m�\�q�U�M�T�t�É�`�M�\�q�T	\�‚�o�M�‡�b�{


t�ªÄ�$
Œ
\

�›�t�K�“�‡�d�œ�U�z�`�M�o�•�[�•�y�®��·�å�~

�·�å�¯�s�”�‘�O�t�s�”�^�œ�� ���Y�’�M�p�`�•�O�T�{



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

��

�g�y�Ä�y�q

�I�%�~�b�¤�†	×�Ú�g�Ä�›
¬	Z�`�h�{

�� �}í�q�Õ�w	q�•�t�m�M�o

í�q�Õ�w	q�•�›�zË�Õ�~�1�ú�w	q�q�`�h�¦��	¶

�t�§ �{

�� �}	×�Ú�g�Ä�w
¬�Ú�t�m�M�o

�I�%�~�b�¤�~�Ì�6�~�¼�æ�~�•�i�¤�g�Ä�›	×�Ú�g

�Ä�t
¬�Ú�b�”�\�q�q�`�h�{

�� �}�g�Ä�w	q�•�t�m�M�o

�g�Ä�w	q�•�›�z�I�%�~�b�¤�~�Ì�6�~�¼�æ�~�•

�i�~â�>�~�b�>�~�ª�	�~��
’�~
Z
+�~���ì�~�,�>

�w	q�q�`�h�¦��	¶�t�§ �{

�� �}�þ�»�w�q�¿ü�r�t�m�M�o

�þ�»�w�q�¿ü�r�›�>���`�h�{�q�¿ü�r¯�t�m�M

�o�x�z�q�C�t�|�q�»�Ê�=�t���L�b�”�{

�� �}�×	��]�ò
›	±�0�f� �^�q�•�»�w
*
¨�t�m�M�o

�Ú�8�¬�ƒ�tP�M�z
*
¨�‘�T�U�V�o�M�”�{�¼�æ	×

�Ú�g�Ä�›
*
¨�b�”�\�q�q�`�h�{

�� �}�×	��]���M�¦�v�R�‚�g�Ä�w
*
¨�t�m�M�o

�Ú�8�¬�ƒ�tP�M�z
*
¨�‘�T�U�V�o�M�”�{�,�>�g

�Ä�›
*
¨�b�”�\�q�q�`�h�{

�� �}�×	��]���N�£�q���Ä	Ø�C�·�ï�»�”�á�æ�•�»�q

�•�»�w
*
¨�t�m�M�o

�Ú�8�¬�ƒ�tP�M�z
*
¨�‘�T�U�V�o�M�”�{�¾�V��

�V�zË�Õí�q�Õ�›
*
¨�b�”�\�q�q�`�h�{

�� �}�×	��]�A
\�q°�^�»�©�4	��w
*
¨�t�m�M�o

�Ú�8�¬�ƒ�tP�M�z
*
¨�‘�T�U�V�o�M�”�{�ú�T
b

æ�q�Õ�›
*
¨�b�”�\�q�q�`�h�{

�� �}�×	��]�e�~�Ú�¿�±�”�´�£�q�è	×
ï�q�w	Z
n�t

�m�M�o

�� �D�����Ô�¢�Ô�£�•
²�����Ì����ü�T�’"�:�`�K�˜�d

�w�·�t�S�M�o�‰�5�^�•�”�{�q�Õ�E�g�q�`�o�1�úí

�q�Õ�U	Z
n�b�”�\�q�q�`�h�{

�����}�×	��]��	š
�•	t� �^�q
ƒ�q
ï�q�w�á�æ�t�m

�M�o

�� �D �� �Ô�¢�Ô�£�•�™ �� �Ì�T�’�×�Â�ç�Ç�á�”�¦�”

�»�Ç�×	��t�S�M�o�‰�5�b�”ª�G
ƒ�q
ï�q�w�º�0�~

�á�æ�s�t�m�M�o�'�ù�d�›�æ�l�h�{�›���è���›
¶��

��	š
�•	t�È�W� �^�q�Õ�¢�Ô�©	×�Ú�g�Ä�£�?�f�í

�D
Œ
\�t�S�&�M�b�”�{�s�S�z�RÂ�q�`�o�z�j�¤	‰

� �^�Ä�ò

�^�Ä�å	z�Ê
��w
¬	Z

�Ù �Ô�y�Ì�y�y ��
R�����å �� �D �� �Ô�¢�æ�£ �•�™ �� �Ì�™�•�™ �� �Ì����ü

�Ù 	Ô�y	t�y�y �×	��]�©�£�q���y�×	��¢	I�Ê

�Ù 	Z
n	��y�y �,�Š�q�Õ�zË�Õ�~�1�ú�†í�q�Õ

�I�%�~�b�¤�~�Ì�6�~�¼�æ�~�•�i�¤	×�Ú�g�Ä

â�>�~�b�>�~�ª�	�~��
’�~
Z
+�~�,�>�¤�g�Ä

	ý�>�~
t�ª�†���Ä

X
Ô�fæ�q�Õ�z�‘�>�¤æ�q�Õ�z�ú�T
bæ�q�Õ

� H � � � s � g � Ä � q



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

��


P�y�Ô�©�q�Õ�U	Z
n�b�”���z�¤���›���¤�]�©�£�q

�Õ�z��	š
�•	t�È�W� �^�q�¤���›���Ò�é�¿�«�q�Õ

�•�Š�º�b�”�{

�����}�ˆ�À�©æ�q�á�æ�•�»�q�w�‰�5�t�m�M�o

�� �D�����Ô�¢�æ�£�•�™ �� �Ì�T�’�]�©�£�q���t�S�M

�o�‰�5�b�”�\�q�q�`�h�{

�����}�¤���›���©�£�q�È�ù
ï�qü�J�q�w��	Z�^�J�t

�|	Z
n	��s�t�m�M�o

�� �D�����~�����Ô�¢�T�~�Ô�£�ô�Œ�¢�t�S�M�o�‰�5�^

�•�”�¤ü�J�q�t�|
ï�q�t�m�M�o�z��	Z�^�J�t�|�^

�J�t�0�b�”�s�t�w
y�Ú	��s�t�m�M�o�'�ù�d�›�æ

�M�z�<�G�w�q�S�“�q�`�h�{

�Ó�H �� ü�J�q�y�©�•�-�e �¢�Ñ�B�~�×�
y�›���‰�£ �•

Ë�Õí�q�Õ�z�b�>�g�Ä

�Ó�H �� ü�J�q�y �p�¢�-�e�¢ñ�±�›���‰�£ �•�1�úí

�q�Õ�z�I�%	×�Ú�g�Ä

�Ó�H �� ü�J�q�y �•�¬�©�•�¢�•�¬�-�H�~�È�¿�©�ð�J

�›���‰�£ �•�b�¤�~�¼�æ�†	×�Ú�g�Ä

�����}�×	��]´�Ã� �q���8
ï�q�w	Z
n�t�m�M�o

� � � D � � � Ô� ¢
 +� £� •� ™ � � � Ì� �� �ü�T�’�×�Â�ç�·�ï�Ä

�Í�è�µ
Ô�b�t�S�M�o�‰�5�^�•�”�{�q�Õ�E�g�q�`�o

�1�úí�q�Õ�U	Z
n�b�”�\�q�q�`�h�{

�����}
H�„�Ð���Ã�”�w� �Õ�ï�Ä�t�S�Z�”�4	•�Ú�t�m

�M�o

�b�å�S�t�¾�V���V�z��
R�����å�S�‹�¤�•�à�©�£�q

�• �� �ª���c�m�4	•�b�”�\�q�q�`�h�{

�����}�H�������s�×	��]�©�£�q�Ÿ�Ì�E�^�»�q�w�‰�5�t

�m�M�o

�� �D �� �Ô�¢�T�£�]�©�£�q���t�S�M�o�‰�5�b�”�\

�q�q�`�h�{	��s�^�J�x�z
Y�~í�^�Õ
¬�•�z��
R����

�å�S�q�¿�C���t�|��
R�����å�S�>�‰	•�Ý�p�K�”�{

�����}��
R�����å�S���«
ï�q�w�‰�5�t�m�M�o

�� �D �� �Ô�¢�T�£�]�©�£�q���t�S�M�o�‰�5�b�”�\

�q�q�`�h�{�›���è���t�#
Ô�Ô�©í�q�Õ�t�S�&�M�`

�o�M�”�{

�����}�Ê�[�™�	�t�m�M�o

�®�H�����s�•�Ä�y�x�©�¶�q�¢ �� �—�����£ �¯�w�Ê�[�™

�	�›�ƒ	•�b�”�\�q�q�`�h�{

�����}�Ô�©
\�”��
M�S�Ý��
�
e�w	•�Ý�t�m�M�o

�•�à�©�£�q�s�r�T�’
�
e�w	Z�o�M�”�è���q�t�m

�M�o� �^�w�A�L�z�?�•�‹�&�p�q�`�o�Ý���b�”�\�q

�q�`�h�{

�����}�f�w��

�Î �� �D�����Ô�¢
+�£�•�™ �� �Ì�T�’�×	��]	«�w�¶�Í

�¢��� �¢�£�t�S�M�o�z�©�£�e	Ð��	«�w�w�B�Ô�æ

�¯�Ó�»�”	,�ä�Ü�U�‰�5�^�•�”�{��
’�g�Ä�U	Z
n

�b�”�\�q�q�`�h�{

�� �}�H�0� �y�•�¬�©�•�Z	.�t�|�H�Á	Ø�C�0�f
•�ó

�•�»�q�w�‰�5�C�� �ª�b�¤	×�Ú�g�Ä�«

�� �D�����Ô�z�]�©�£�q���t�S�M�o�‰�5�`�h�{

�×	��]�w�•�¬�©�•�6
\�-�h�t�S�M�o�z �®�•�¬�©

�•�²	Í�Z	.�q�‰�5�§�	�Ä�À�¯ �®�8�F�C���?� �§�ç�Â

�³�µ�Â�Ü�Ï�™�Ä�À�¯ �®�Â�è�Ï�q�^�³�µ�Â�Ü�Ï�™�Ä

�À�¯�s�U�-�h�^�•�o�S�“�z �� �å���p�Ä�À…�'�‰�x

�����/���p�K�”�{

�‡�h�z	ý��� �ï�Ñ�ç�¤�ï�²�ñ	��wC
\	Ý�¯�t�|

�0� �t�m�M�o�×	��]�x
¶���Ð�”�«�w�ÿ �� 	?���—�•

�w�v�æ�p�K�“�z	O	±�=�ñ	�
: �� �Ê�z�®�b	�
: �� �Ê

�p
¶���tz�‚	—�s�X�z�]�©�£�q�q�¤�•�à�©�£�q�U

�¤	ú�q�s�l�o�G�V�s���Z�U�s�X�O�‡�X�0� �`�h�{

�s�S�z�ë�«�½�ï
€	��t��
Œ	q�•�U�m�Z�’�•�o�M�h

�\�q�t�‘�“�z	!�Z�h�M�Ì�t	!�Z�’�•�s�T�l�h�\�q

�s�t�‘�“�z�O�•�U�T�s�“�K�”�h�Š�z�©�£�q�q�`�o

�‹�°�Ñ	²�t�&¼�x	Z�R�s�M�w�T�A�l�`�o�M�”�U�z

�]�T�’�‹�A�l�`�o�Ö�V�h�M�q�S�&�M�`�h�{

�º�0�w	Ä�I�t�m�M�o�x�z���M�q�C�t���L�b�”�{

�C���Ä�ò



�� �}�×	��G�¶�&�æ� �^�q�w	Z
n�C�� �ª�,�Š�q�Õ�«

�� �D�����Ô�z�×	��G�¶�t�S�M�o�‰�5�^�•�h�{

��
R�����å�S�-�h�t���”�À�¿�w�“�A�î
w�q�G�¶�w

�ˆ�V�t�m�M�o�C���U�K�l�h�™�z��
R�����å�S�¶�º�p

	s�'�‰�ü�t�|�-�h�z�Ò�a�È�¿	��p�t�|�å�Í���…

�s�K�s�q
ã�8�@	ì
M�S�w	��{�M�z�s�r�t�m�M�o� 

�^�z�™�_�¦�õ�U�æ�˜�•�h�{

�� �}�×	��G�¶�¶�Õ
¬�ß�q�^�w	Z
n�C��

�ª�,�Š�q�Õ�«

�� �D�����Ô�z�×	��G�¶�t�S�M�o�‰�5�^�•�z�¶�Õ�©

�4	�
¬�ß	����V�w�_�Ú�`�t�m�M�o� �^�z�™�_�¦�õ

�U�æ�˜�•�h�{

�� �}�Ñ�B�-�e
�•�¦���©�•�;���Z	.�q�w�‰�5�C��

�ª�Ì�6	×�Ú�g�Ä�«

�� �D�����Ô�z�×�Â�ç�±�ï�ç�”�Ä��� �t�S�M�o�×	�

�]�Ÿ	š
T���Ž�J�©�q�q�w�ž�5�p�‰�5�`�h�{

� è� � � � � J� ¢ � � � £�®�a�Ñ�®�¢�ô�~	ú���ì�ñ�£�w�Ñ

�B�Ý���w�`�X�ˆ�¯ �¢�Å�U�¹�y�Ñ�B�-�e	Ø�C�·�ï�»

�”�×	��Ä�¿	t�Õ�£ �z� ¢ � � � £�®�
�ç	±�Ï�•�q�7	ý�¨� 

�Å�å� �ï�¯ �¢	ÿŒ�9É�y�¤æ�©�£�q�q�~�Ç�9
˜´

�Ã�Õ�£�q�í�Y� �t�›�æ�l�h�{

�� �}�Ô�©�q�Õ
¬�•
S�f��
†�q�w	Z
n�C��

�ª�,�Š�q�Õ�«

�� �D �� �Ô�w�Ô�©�q�Õ
¬�•�›�î�í�$�t
ê�O�\�’


�� �̄¢�Ô�©�q�Õ�£ �z	ÿ�y�8�°� �̄¢�˜�NÎ�©�£�q�Õ�£ �z

�j�¤	‰
P�¯�¢�µ	Ó�]�©�£�q�Õ�£�w �� �©�4	��t�‘�”


S�f��
†�q�U �� �D�����Ô�z�¤���›���©�£�q�È�ù�w	�

�5�p�,�•�¢�t�S�M�o�‰�5�^�•�z�‘�>�¤æ�q�Õ�zË

�Õí�q�Õ�q�q�‹�t	Z
n�`�h�{�¤�©�4	��T�’�f�•�g

�•����ü���w��
†�U�æ�˜�•�h�™�z	��5	����U�Ä
²�t

	!�ZÇ�Z�h�í�ð�t�t�Q�h�„�T�z�q	Ô�T�’�w�í�ð�t

�‹�Ú
€�t�Q�’�•�h�{

�s�S�z�¤���›���Ò�é�¿�«�q�`�o�x�z�Ô�©�q�Õ
¬

�•�p�°���w�©�4	��›
*
¨�b�”�D�ó
Q�x�s�X�z�¤�]

�]�q�t�0� �`�h�{

�� �}�×	��]�%�.�"�5�È�W� �^�q�w	Z
n�C��

�ª�Ä�¿�Á�«

�� �D�����Ô�z�]�¿�t�S�M�o�‰�5�^�•�h�{

�%�.�"�5�q�x�z�°�Ñ	²�U�Ý�Š�h
•�ó�$�s���Å�›

	!�Z�h�B�•�ÿ�c�©�•�½�”�Ü�p�z�j���z�©�£�~���¢

�£�~�À�¿�Ð
T�»�¤ �� �Ê�Ž	Í�w �� �½�”�Ü �� �Ê�p�$
R

�^�•�z�×	��]�p�x�q�O �� ´�Ã�¢�]�q�¤��´�Ã�z�×

	�
z	G�È´�Ã�z�]�q�°
\´�Ã�z�×�G�©�¶æß��´

�Ã�£�p �� �½�”�Ü�Ï
R�^�•�o�M�”�{�‡�h�z���•�]�T

�’�%�.�"�5�ÿ�c�›	!�Z�”�h�Š�t�x�¿�¬�B�•�y�x�©

�•	Ø�C�³�µ�Â�Ü�¢�&�.�*�4�£�Už�A�p�z�Š�]�t�S�M

�o�‹��
R�����å �� �D�‘�“�B�•�Œ�:´�Ã�z�����D���‘�“

�� �Í�y�x�©�•�;���p�–�;�‰�•�›�_���œ�p�M�”�{

�� �}�¤���›���©�£�q�È�ù�y	×�Ú�•�»�q���|�t�È�W

�q�w	Z
n�C�� �ª�Ì�6	×�Ú�g�Ä�«

�� �D�����Ô�z�f�˜�Å�”�Ü�×�Â�ç�t�S�M�o�a���]�©

�£�q�w�r�p�p�‰�5�^�•�z�,�Š�q�Õ�z�‘�>�¤æ�q�Õ�z

�•�i
bæ�q�Õ�q�q�‹�t	Z
n�`�h�{

�^�Ä�q�`�o�z�¤��	Ø
N�C���z�Ô�©���«�E�^�»�q

�t�S�Z�”�í�ð�z�^�Ä�á�æ�•�»�q�C���z�Ô�©�þ�»�s

�w
*
¨�z�¤���›���©�£�q�ž�‰�b�;�ª
ƒ�s�È�W� �^

�q�z�Í�8�r�p�]�©�£�q�¢�ô�Œ�]�r�p�£ �z�s�r�t�m

�M�o�C���t�|� �^�U�æ�˜�•�h�{�R�¿�•�»�q�•�»�t

�‘�>�¤æ�q�Õ�U	,�Ú�`�h�{�‡�h�z��
R�����å�t�¤��

�›���©�£�q�ž�‰�b�;�ª
ƒ�s�È�W� �^�q�›�×	��]�U

�r�p�b�”�'���p�K�l�h�U�z�‰�å�t
¶���©�£�q�ž�‰

�b�;�ª
ƒ�U�‰�5�^�•�”�\�q�T�’	Oó�b�”�w�p��
R

�����å�S�t�‰�5�b�”�\�q�U�ƒ	•�^�•�h�{

�º�0�w	Ä�I�t�m�M�o�x�z���M�q�C�t���L�b�”�{

�� �}�Ô�Š�©�£�q�E�^�»�q�~���«
ï�q�w	Z
n�C��

�ª�,�Š�q�Õ�«

� � � D � � � ~ � ��Ô�z�Ô�©�q���t�S�M�o�‰�5�^�•�z�‘

�>�¤æ�q�Õ�¢�Ô�©�E�^�»�£�q�q�‹�t	Z
n�`�h�{

�H �� �Ô�è�x�z�Ú�8�¬�ƒ�tP�O�þ�»
¬�•�s�U�æ�˜

�•�z�q�Õ�t�x�z�j�¤	‰
P�¯�¢�µ	Ó�]�©�£�q�Õ�£�U

�d®
ï
:������®�w�O�j������®�›�«�˜�`�o	s�p
¬�›�L

�h�`�h�¢	ÿ�¯������®�z�\�’�¯������®�£ �{�‡�h�z�¤��

�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

��



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

��

�›���Ò�é�¿�«�T�’�x�z	×�Ú�g�Ä�t�ô
?���q�¯�¢�¿

�a�]�£ �z�g�Ä�t	ÿ�<�q	¤�y�ó
’�]�©�£�q�Õ�z�ª�•

	]É�y�,�•�]�©�£�q�Õ�z�K���•�»�t	–�i	2
R�y�i

�,�•�]�©�£�q�Õ�U�p
¬�`�h�{

�H �� �Ô�è�x�z�j�¤�q�Õ�w	t	ô¯�Ì�q�q�¿�C���w

�™�z�^�Ä�q�`�o�z �®��
R�����å�S�Ô�©�q…�n�Ô
�
e�¯

�®��
R�����å�S�Ô�©�Ä�À�-�h�¯ �®��
R�����å�S�Ô�©�'�‰�¯

�w�¤�^�Š�t�m�M�o	ù�^�U�æ�˜�•�z�^�Š�r�S�“�D�>

�^�•�h�{�‡�h�z�E¯�í�ð �� �E�z�x
��í�ð�����E�t�m

�M�o�ÆC�s�í�Y� �t�U�æ�˜�•�h�{

�‡�h�z�E�^�»�q	4�ƒ�™�z���«
ï�q�U�æ�˜�•�z

�®	x�¿�t�|�q�-�w�“�¯�t���b�”�Ä�ò�¯ �®�Ä�À�w�“�¯

�t���b�”�Ä�ò�¯ �®�E�^�»�q�t�S�M�o�^�>�`�h	��A

�s�>�^�t���b�”�Ä�ò�¯�t�m�M�o�C���U�K�l�h�{

�º�0�w	Ä�I�t�m�M�o�x�z�Ô�©�Ç�á�”�µ�t���L�^

�•�”�w�p�€	°�`�o�M�h�i�V�h�M�{

�¦�•�™ �� �Ì����ü���q�§

�¦	z�Ê
��§�I�%�y�y�Q�y�¹

�¦	z�Ê
��§�b�¤�y
Y
��y�¹

�®�×	��©�¶�v�½�¯�x�z�×	��]�©�£�q�UC�æ�b�”�®�¶	[�v�½�¯�p�å �� �s�¢ �� �D�~ �� �D�~ �� �D�~����

�D�£C�æ�`�o�M�‡�b�{��
~�Ô�x
ƒ�Z�o�S�“�‡�d�œ�{ �®	!�g�¯�q�s�l�h�æ���x�zC�æ�D�t�7�‹�Ù�M

�©�¶�v�½�•���L�M�h�`�‡�b�{�d�Ø�t�K�h�l�o�x�z�×	��©�¶�v�½�t���L�`�o�M�”�®�d�Ø�F���¯�›�]

�a�<�^�M�{��	2�s�æ���t�0�`�o�x�z���«
ï�q
n	Í�®�×	��©�¶	Æ�¯�U���’�•�‡�b�{

�‡�h�z �®�µ�¯�K�”	±�«�¯ �¢ �� ���£�•�w�d�Ø�‹���d�o�7	B�•�`�‡�b�{�d�Ø�A�–�x�$	B�•�»�q�•�]
e

�{�<�^�M�{

�q�»�¤�•�w�Ô	×
�•�w�€�ß�q�s�”�æ���w�]�d�Ø�›�S�4�j�`�o�S�“�‡�b�{

�×	��©�¶�v�½�•�w�d�Ø�æ���7	B�t�m�M�o



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

	 ~ � q � ^ � C � �

�ª�,�Š�·�ï�»�”�Õ�«

�\�w�S�w
S�V�¦�E�t�‘�”���w�Ä�À�w�_�Ú�`�t�‘

�l�o�z���‡�p�f�~�¤�~
bæ�w�¤�•�à�t�K�l�h�•�¬

�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�Ä�À�U��
R�����å �� �D�‘�“�¤�N�“

Î�]�t�°�Š�=�b�”�\�q�p�×	��Ñ�‡�Á�‘�“���Š�U�K

�“�z�f�‘�‹�ð�œ�i�¤�z�Ô�©�r�p�g�Ä�È�W� �^�q�t

�S�M�o�x���É�q�w�_�r�›�Ô�`�z�7	s�w�¬�7�t�x	�

�›�•�[�c�t�7� �›�ˆ�h�{

�h�i����
��Ž�<�w	ì	Ô�w�Ñ�‡	��w�Ñ�‡���¥�K�”�M

�x�H�Á���¥�›���ˆ�”�q�z	!�W�`�s�M�p�M�M�q�M�O

�g���x�{�q�m�‹�s�M�{�‡�h�z�°�t �� �D�p�Ä�À�›��

��`�h	Ô�ù�z�M�m�T�’�µ�»�”�Ä�b�”�w�T�z�\�•�‡

�p�Ž	Í�t�ó�—�•�Ñ�—�Už�A�q�s�“�z	Z�R�”�\�q�s

�’�]�©�£�q�U	!�W�`�z�r�O�M�O�M�O�U�°j�M�M�w

�T�z�×	��Ñ�‡�Á�q� �^�›	O�v�h�{�‡�c�x�¤�•�à�©

�£�q�Õ�^�œ�q�Ñ�‡�Á�q�p�é�›�`�o�M�h�i�V�z�f�w

	Í�p�6�S�f�‘�U�Ñ�‡�Á�q
ì�Š�`�h�{���]�p�x�M�–

�M�–�q�ð�J�U�K�l�o�q�j�Ö�“�Ð�*�pÆ�Ø	û�s�‹�w

�U�_�m�T�l�h�]�‹�K�”�‘�O�p�K�”�{�×	��]�p�x�•

�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�Ä�À�x�V�j�œ�q�á�æ�^�•�o�V

�o�S�“�z�f�‘�‹�P�¤�w���›	0�O�‘�O�t�z�f�w�‘�O

�s	Ý�¯�t�K�”�Ä�À�›	!�W�`�h�M�q�x�¥�˜�s�T�l

�h�{�`�T�`
Œ��
��`�h�Ñ�‡	��w�M�‘�w�\�q�z�f�•

�T�’�f�‘�©�£�q�q�Ñ�‡�Á�q�w�����x�z�f�•�g�•�w


Œ
\�M�U�Ä�À	t�w�ˆ�À�©�›�^�•�o�S�“�z�S�“�M�t

� �—�b�”ž�A�‹�K�”�\�q�T�’�z�ä	L�w
¬�R�q�`�o

�]�©�£�q�U�Ä�À�›	!�W�b�”�\�q�q�`�h�{

�‡�h�z�Š�Ä�À�w�Ê	¶�t�m�M�o�x�z �®�×	��]�•�¬

�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�¯�q�`�z�¤�•�à�›�\�•�‡�p�r�S

�“�z �®�×	��]�¢�fæ�~�¤æ�~
bæ�£�•�¬�ˆ�À�-�H

�·�ï�»�”�¯�q�`�o�M�”�U�z�L�h�`�o�\�•�p�M�M�w

�T�{�\�w�‡�‡�p�M�X�w�T�{ �®�×	��]�¢�fæ�~�¤

æ�~
bæ�£�•�à�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�¯�w�Ê	¶�t�`�o

�‹�‘�M�w�T�›�Ñ�‡�Á�q
ì�Š�`�s�Z�•�y�s�’�s�M�{

���™�x�z�Ê	¶�z�w�Å�¯�”�Ã�Ÿ�É�”�»�”�w
�
¬�s�r

���X�w�ð�J�U�K�”�{�� �•�à�p�s�^�•�o�M�h�Ä�À�x�z

�‰�a�µ�»�”�Ä�p�x�s�X�z‡	×�t
u�Ã�$�t�`�o�\�’

�•�h�q�\�–�‹�K�“�z	—�`�c�m�2�ˆ�U�§�O�{�f�\�›

�f�‘�U�§�¾�t�°	y�t�`�‘�O�q�x�ß�Q�o�s�M�{���‡

�p�q	—�`�§�l�h�\�q�t�s�”�T�‹�`�•�s�M�U�z�M�M

�:�x	ó�y�`�s�U�’�'���`�o�M�h�i�V�h�M�q�¥�l�o

�M�”�{ �s�”�‚�X�…�^�œ�w�]� �—�›�M�h�i�V�s�U�’�z

�f�‘�U�ø�©�›�T�Z�”�w�p�x�s�X�z�f�•�g�•�U�×	�

�$�t
²
��b�”�‹�w�›�V�j�œ�q�±�Ù�”�Ä�`�o�M�V�z

�Ù �Ô�y�Ì ��
R�����å �� �D�����Ô�¢�P�£ �•�™ �� �Ì�™�•�™ �� �Ì

�Ù 	Ô�y	t �×	��]�©�£�q���y�×	��¢	I�Ê

�Ù 	Z
n	� �,�Š�q�Õ�¢�·�ï�»�”�Õ�£

�Ì�6�~�•�i�~X
Ô�~�‘�>�~	ÿ�¤�•�»

���>�~� �>�ž�~�•���~� �•�¤�¯�”�Ã�Ÿ�É�”�»�”

�¦�×	��Ñ�‡�Á�Ñ�‡�,	jæ�§�G�Ïæ�Õ�z�ô���†
¶�ô
\�]�Õ


b�•�†
¶�ô
\�]�]�Õ�4�$

���™�w�×	��]�t�S�Z�”
�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�Ä�À�t�m�M�o� �^�b�”

�¹�×	��]�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”	j‹�•�»�q�¹

�k�p�¢�A�«�£



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�µ�»�”�Ä�`�h�M�w�p�z �r�O�T�‘�–�`�X�S�&�M�b�”�{

�� �}�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�Ä�À�w�_�Ú�`�t�m�M�o

�ª�×	��Ñ�‡�Á�«

�×	��Ñ�‡�Á�‘�“�z�\�w�S�w�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»

�”�Ä�À�_�Ú�`�w�&�¢�q�� �z�t�|�G�V�X�!�Ë�q�s

�”�:�t�m�M�o
†�Ì�U�K�l�h�{

�q�O�z�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�Ä�À�U
¶���������U

	t�t�S�M�o�2�‰�^�•�o�M�”�U�z�\�w�S�w
S�V�¦�E

�t�‘�“�z���w�¤	��Ä�À�t�m�M�o�'���$�s�_�Ú�`�U

�î�ª�^�•�o�S�“�z�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�Ä�À�w�á

�æ�t�m�M�o�‹�_�Ú�`�U�æ�˜�•�z���™�x�N�“Î�]�o

�•�p�Ä�À�›
*
��b�”�M
��U�Ô�^�•�h�{��
R�����å�S

�‘�“�z�×	��]�©�£�q�U	!�W	��q�s�“�z�fæ�~�¤

æ�~
bæ�•�à�p�î�ª�b�”�\�q�t�s�l�h�{

�_�Ú�`�t�‘�l�o�G�V�X�!�Ë�z �å�C�q�s�l�h�:�x�z

�<�G�w�q�S�“�p�K�”�{

�¢ �� �£�î�ª�M�O�›�¤���œ	z�o�•�T�’�N�“Î�]�]�q

�t�ˆ�À�-�H�t
^�è�`�h�‚�.�t�•�W�`�o�î�ª�b

�”�{�•�W
Œ�w
¬���t�p�l�o�x�z�'�h�•
ê�t�‘�“

�°���w�¿�¨�›���b�”�‚�.�t�•�W�b�”�{

�¢ �� �£�w�Å�¯�”�Ã�Ÿ�É�”�»�”�› �� �Ê�¬�-�`�z���w

�¯�”�Ã�Ÿ�É�”�»�”�w�È�W�z�Ð
T�z�¦�‹�s�›�æ�O�{

�¢ �� �£�H�Á
ì�Š�t� �a�”
í�±�x�z�j���z
ì�Š	��U

�0�›�t
ì�Š�s�›	!�Z�’�•�”�‘�O�z�Ä�À	Ô�w
��Ù

�s�©�•�;���s�t�S�M�o�‰�5�b�”�U�z�©�•�;���Ž

�Ž�w�q�^�è�s�›�Æ�;�b�”�\�q�‹�D�ó�q�b�”�{

�¢ �� �£�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�á�æ� �^�q�›�Ñ�‡�,

	j���œ	z�o�•�t�|�N�“Î�]�o�•�t
ƒ�”�b�”�{�s

�S�z�N�“Î�]�o�•�t
ƒ�”�b�”�á�æ� �^�q�t�S�M

�o�x�z�ˆ�À�-�H�0�f�t���”�ð�J�:�•�0� �f�s�t

�m�M�o�‹�U�|�›�æ�O�{�Ñ�‡�,	j���œ	z�o�•�p�w

�á�æ� �^�q�›
Œ�t�î�ª�`�o�M�h�i�V�z�¤�•�à�p

�w�ð�J�:�s�t�m�M�o� �^�›�æ�O�{

�¢ �� �£�\�•�‡�p�¤æ�•�à�›�¤	ú�t�î�ª�^�•�o�V�h

�‡�V
]�“
Ú�w�Ý�ï�»�ç�Ô�ç�µ��ž�§�	�Ä�À�›�]

�©�£�q�U�¤	ú�t�s�l�o�æ�O�{

�¢ �� �£�Ä�À�-�h�t�|�Ä�À�C���s�r�w�°`�Ä�¿�x�]

�©�£�q�U�°�Å�`�o�æ�O�{

�� �}��
R�����å�S�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�î�ª�.
M�t

�|�'�‰�s�t�m�M�o �ª�]�©�£�q�«

�¢ �� �£��
R�����å�S�•�W�î�ª�-�h

�� �}�·�ï�»�”�w�Ê	¶

�×	��]�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”

�� �}�î�ª�-�h

�¢ �� �£�¯�”�Ã�Ÿ�É�”�»�”�w�¬�-

�×	��~
Ô�b�~��� �Ñ�‡�,	j���œ	z�w�¤���Ë

�à�¬�t �� �Ê��”�b�”�{�s�S�z�·�ï�»�”�w�w�Å

�¯�”�Ã�Ÿ�É�”�»�”�t�m�M�o���™�¬�-�b�”�'��

�p�K�”�{

�¢ �� �£�H�Á
ì�Š
í�±�w
ƒ�”

�×	��~
Ô�b�~��� �Ñ�‡�,	j���œ	z�w�¤���Ë

�à�¬�t�f�•�g�•	? �� �s�¢�-�����s�£ �z�\�w�„�T�z

�÷���¢�x�s�Ô�t�D �� �s�¢�-�����s�£ �z�f�•�g�•

�w�à�¬�º�w�©�•�ª
ƒ�s�t
ƒ�”�`�z�ˆ�À�©�s�t

�‘�”�H�Á
ì�Š�›�î�ª�b�”�{

�¢ �� �£�x���Z�ð�ˆ�À�-�H�¦�‹�w�î�ª

�ˆ�À�©�s�U�z�¤�•�¬�w�Ä�À	Ô�›�D �� �s���S

�¢�-�����s�£�x���Z�ð�`�z�p�˜�Ä�À	Ô�w�H�Á��

�g�s�t���`�o�¦�‹�z	•�t�›�æ�O�{

�¢ �� �£�ˆ�À�-�H	Ø�C�w���™

�]�º�w�Ô�©�Ý���ˆ�À�©�w�Ê�=�›�^
R�`�z�×

	��]�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�s�t�S�M�o�þ�a�t

�™�b�”�{

�¢ �� �£�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�á�æ� �^�q�w
ƒ�”

�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�w�À�¿�›���È�t
*
�

�b�”�h�Š�z�•�¬�w�ˆ�À�-�H�t
^�è�`�h	��z�•

�¬�w�Ñ�‡�ð�J�s�t
^�è�`�h	��z�¯�”�Ã�Ÿ�É�”

�»�”�s�p�Ï
R�b�”�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�á�æ

� �^�q�›�Ñ�‡�,	j���œ	z�o�•�¢�]�< �� �ò	t�z

�Ê	¶�•�•�à�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�á�æ� �^�q�£�t

�|�×	��]�o�•�¢�Ê	¶�•�×	��]�•�¬�ˆ�À�-�H�·

�ï�»�”�á�æ� �^�q�£�t
ƒ�”�`�z�f�•�g�•�å�t

�� �s�‰�5�b�”�{

�¢ �� �£�è���q�~
†�Ì�q�w�‰�5

�×	��~
Ô�b�~��� �Ñ�‡�,	j���œ	z�w�¤���Ë

�^�y�Ä



�à�¬�t�S�M�o�z�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�w
ƒ�”

	Ý�¯�t�|�À�¿�›�¿�C�b�”�h�Š�z�f�•�g�•�w�à

�¬�p�å�� �� �s�z�è���q�~
†�Ì�q�›�‰�5�b�”�{

�¢ �� �£�©�£�t�‘�”�Ø
€�¦�‹�w�î�ª

�Õ�Ì���Ñ�‡	��•�w�©�£�t�‘�”�Ø
€�¦�‹�t��

�b�”
•�;
ì�Š
í�±�›�z�×	��~
Ô�b�~��� �Ñ�‡

�,	j���œ	z�w�¤���Ë�à�¬�t�‰
ƒ�`�z�f�•�g�•

�D �� �s�¢�-�����s�£ �z�©�£�¢�ˆ�À�©�£�t�‘�”�Ø


€�¦�‹�›�î�ª�b�”�{

�¢ �� �£�‡�V
]�“
Ú�w�Ý�ï�»�ç�Ô�ç�µ��ž�§�	

�×	��]�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�U	��.�q�s�l

�o�z
^
��J�©�z�-�H�£�¢�x�§�¢�ï�·�å�”�s�›

�è�£�q�`�h�z�Ý�ï�»�ç�Ô�ç�µ��ž�t���”�·�Û

�Æ�”�›�å �� �s���S�î�ª�b�”�q�ž�t�z�·�Û�Æ�”

�€�C	��w�¤�p�1�l�b�”	��t�0�`�z
^
��J�©�z

�-�H�£�¢�x�§�¢�ï�·�å�”�s�U�x��
ì�Š�›�î�ª

�`�zž�A�t� �a�o
•�ó�©�z
•�ó�;���s�w	º�p

�s�r�›�æ�O�{�‡�h�z�]�©�£�q�t�|�×	��ˆ�À�-

�H
*
��·�ï�»�”�q�w�È���›�µ�t�`�o�M�X�{

�¢ �� �£��
R�����å�S�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�'�‰�t�m

�M�o

��
R�����å�S�w�î�ª�-�h�t�,�n�V�z	~	��Ú�z�•…�z

�¿…�tü�Z�o�z�-���������������������w�'�‰�›�-	Í�`�h�{

�¢ �� �£�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�Ä�À�î�ª�t�T�T�”�ð

�J�:�s�t�m�M�o

���™�w�Š�Ä�À�î�ª�t�T�T�”	Ä�I�:�t�|�¤�¯�”�Ã

�Ÿ�É�”�»�”�q�w�Ä�¿	����V�t�m�M�o�ð�J�:�›�•�[

�o� �^�›�æ�l�h�{���™�x�z�f�w�N�S�ð�J�UC
\�`

�h�’�z�]�©�£�q�r�p�þ�»�z�w�Å�¯�”�Ã�Ÿ�É�”�»�”

�U�¤	ú�q�s�“�z�Ñ�‡�Á�q�‹
ì�Š�`�s�U�’�z�Ä�À�›


��Š�o�M�X�\�q�›�¬�Ý�`�h�{

�� �}�×	��]�•�¬�ˆ�À�-�H�·�ï�»�”�á�æ� �^�q�w�Ï


R
�
:�t�|�Ï
R�»�t�m�M�o

��
R�����å�S�¤�t
ƒ�”�b�”ª�G�á�æ� �^�q�w�Ï
R

�»�t�m�M�o� �^�›�æ�l�h�{�q�ˆ�Š�p�x�z�]�©�£�q�z

�¶�Ý�&�g	��z	Ž�»�q�^	t�z�¤	–�'�À�‚�.�z�×	��Ñ

�‡�Á�z�×	��ˆ�À�-�H
*
��·�ï�»�”�z�Ñ�‡�ô
\�¯�ï

�±�ç�»�ï�Ä�z�•�à�©�£�q�ˆ�À�-�H�r�p�g�Ä�z�¯�”

�Ã�Ÿ�É�”�»�”�›�'���`�o�M�”�{

�� �}���™�w�'���s�t�m�M�o

��
R�����å�S�‘�“�z�×	��]�©�£�q�U	!�W�`�h�\�q

�tP�M�z�\�•�‡�p�¤�•�à�©�£�q�p�á�æ�^�•�o�M�h

�U�z���™�M�–�M�–�q�ð�J�:�U
\�a�”�q�¥�˜�•�”�h

�Š�z�&�S�z�]�©�£�q�r�p�þ�»�z�w�Å�¯�”�Ã�Ÿ�É�”

�»�”�z�•�à�¯�”�Ã�Ÿ�É�”�»�”�U�È���`�o�U�|�`�o

�M�X�\�q�q�`�h�{

�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�‰�y�q

��>�]�Õ�4�$�w�˜�q�p�‰�q�{�›æ�Õ�z�,�Š�q�Õ

�w�k�p�w�™�z�^�Ä�•� �l�h�{

�ª�,�Š�q�Õ�«


H�„�$�sÆ�¯�U�Õ�¾�M�o�M�”�è�¹�p�z�]�º�t�S

�M�o�‹
\�Æ�-�¢
H�3�U
ÿ�C�`�o�M�”�‘�O�p�K�”�{


\�Æ�-�¢�›	!�Z�o�S�’�•�”�M�w�¤�t�x�?�’�T�w�ì

�ñ�›�Ë�m�M�‹���X�z�Ž
²�x�p�V�”�i�Z
\�Æ�-�¢�›

	!�Z�s�M�‘�O�t�z�‡�h
\�Æ�-�¢�›	!�Z�o�S�’�•�”

�M�w�©�•�U�a	Ò�t�s�’�s�M�‘�O�t�z�s�r�U�¤	ú�t

�^�æ�^�•�o�V�h�Ì�E�U�K�l�h�{�©�•�›�r�p�b�”	�

�q�`�o�x�z	�	��t���`�M�©�•�›�&
~�t�æ�l�o�M�X

ž�A�U�K�”�q�ß�Q�o�S�“�z�æ
S�t�0�`�o�‹�z���`

�M�è�p�_�o�Ö�X�‘�O�S�&�M�`�h�M�{ �`�T�`�s�U�’�z

�a	Ò�s�©�•�•�&�p�p�s�M�©�•�›�`�o�M�”	Ô�ù�t

�x�z�&
~�t�0	r�›�`�o�M�h�i�X�‘�O���™�q�‹�]�¦

�‹�›�À�“�h�M�{

�� �}��
R�����å�S�x���¦�‹�î�ª�A�L�t�m�M�o

��
R�����å�S�x����´�Ã�¢�°`�• �� �z
^
��• �� �£�›

�0	Å�t�î�ª�^�•�z�î�•�U�|�E
:�x�������E�p�K�l�h�{

�°`�J�p�x�Ž�R�����E�z �Ö�Ã�����E�t�m�M�o�æ�˜�•�z

	��s�¦� �Ä�ò�x�z
�•�å�¢�§�ç�Â�£�w�G�L	Ý�¯�p

�x�z´�Ê�w�G�L�Ù�•�¢�d���t�0�`�o�§�ç�Â�t´�Ê

�w�G�L�U�‹�•�o�M�”�‹�w�£ �z´�Ê
T�g�¢´�Ê�U��

�X�z
T�g�›ž�A�q�b�”�‹�w�£ �z
�•�º�0�w�G�L�Ù

�•�¢�§�ç�Â�t´�Ê�w�8�<�U�G�L�^�•�o�M�s�M�‹�w�£

�s�r�p�K�l�h�{�è�·�Ó�Ä�w�G�L	Ý�¯�p�x�z´�Ê
T

�g�•�§�ç�Â�q�w
ì�§�s�r�p�K�l�h�{�ð�J�Ä�ò�¢Æ

�&
~�s�Ä�«�£�w�Á�T�l�h´�Ã�x �� ´�Ã�¤ �� ´�Ã�p

�K�l�h�{

�\�w�¤�p�z
�•�å�w�G�L	Ý�¯�t�S�M�o´�Ê
T�g

�U�–�s�¦� �^�•�o�M�”�U�z�¤�t�x�����™�����Ù�X�w´

�Ê�UÇ�M�o�M�”�‹�w�‹�K�”�‘�O�p�K�”�{�©�•…�w

�Á�,�›�Á�X�b��:�T�’�‹�z�Ã�º�t�S�M�o	��Ï�©�Ž

�Ž�w�©�£�U�è�›�è�b�s�r�z�§�ç�Â
T�g�w�*���›��

�™�U�|�`�o�M�h�i�X�\�q�›�A�l�`�h�{


^
��J�p�x�Ž�R �� �E�z �Ö�Ã�����E�t�m�M�o�æ�˜�•�z

	��s�¦� �Ä�ò�x�z
�•�å�¢�§�ç�Â�£�w�G�L	Ý�¯�p

�x�z´�Ê
T�g�z�G�L�M�O�w
T�g�¢�U�*�¦�Ô�q	t�_

�›ü�Z�o�G�L�b�”�\�q�£�s�r�p�K�l�h�{�U�*�w	Ý

�¯�p�x�z�«
Q�ì�ñ�t�0�`�o���8�U�*�U�æ�˜�•�o�M

�s�M�‹�w�U�K�l�h�{�ð�J�Ä�ò�¢Æ�&
~�s�Ä�«�£�w

�Á�T�l�h´�Ã�x �� ´�Ã�¤ �� ´�Ã�i�l�h�{

�Ù �Ô�y�Ì ��
R�����å �� �D �� �Ô�¢�æ�£ �•�™ �� �Ì�™�•�™ �� �Ì����ü

�Ù 	Ô�y	t �×	��]�©�£�q���y�×	��¢	I�Ê

�Ù 	Z
n	� �ª�]�©�£�q�«

�,�Š�q�Õ�zË�Õ�~�1�ú�†í�q�Õ

�I�%�~�b�¤�~�Ì�6�~�¼�æ�~�•�i�¤	×�Ú�g�Ä

�i�±�Ä�¿�Á�Õ�z�,�Š�]�Õ�z�>�¤	��Ú

�ªñ�±�-�H�]�«

�»�{�Ò�™	ä�W�©

�›ñ�±�-�Hæ�Õ�z�¤�›�]�Õ�z��>�]�Õ�4�$�z�•�Š�-�¢���Õ�z�>�¤	��Ä

�–�å�¦� �^�•�”´�Ê
T�g�wÆ‹
�¹
\�Æ�-�¢�O�t�‘�”�¦���©�•�;���x���¦�‹�-�h�'�ù�d�q�¹

�^�y�Ä

�k�p�¢�A�«�£



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�� �}��
R�����å�S�x���¦�‹�î�ª�-�h�t�m�M�o

��
R�����å�S�w�x���¦�‹�0	Å�©�•�;���w
¬���,

	j�z�U�*�t�|�¦� �Ä�ò�z�¦�‹�w�M�O�s�t�m�M�o
†

�Ì�U�s�^�•�z�º�0�t�m�M�o�x
²�å�S�q�‰�7�p�z�0

	Å�©�•�;���x�����ª
ƒ�¢�°`�• �� �z
^
��• �� �£�q�b

�”�-�h�Š�›�ƒ	•�`�h�{

�\�w�¤�p�z�°`�J�q
^
��J�w�àü�x´	š
:�w�Â

�ù�›�‹�q�t�àü�`�o�M�”�U�z´	š
:�w�!�Ë�s�r�‹

�K�”�\�q�T�’�z�6�S�z�¤�ª
ƒ�w�àü�t�m�M�o
T�g

�`�o�M�h�i�X�\�q�q�`�h�{

�� �}�f�w��

�~�]�U�‡�q�Š�h��
R�����å�S
\�Æ�-�¢�ˆ�²�t�‘�”

�q�zƒ�-�¢
H�3
:�x���������
H�3�¢
²�å���������
H�3�£ �z

ƒ�-�¢
��»�x���������
��¢�‰���������
��£ �z�-�¢�p�²
�

�±
•
��p�³�x���������Ë�¢�‰�������£�q�s�l�o�S�“�z����

�å�È���p
ÿ�C���²�t�K�”�‘�O�p�K�”�{

�~�b�å�S�z�]�©�£�q�U�A�l�`�h�Õ�8���î�ª�^�•�o

�M�s�M�ª
ƒ�•�w�¦�‹�t�m�M�o�z�����å�S�î�ª�`�h

�A�L�z�\�•�’�w�ª
ƒ�T�’�x�›�t�ð�J�q�s�”�Ä�«

�x�Á�T�l�h�‘�O�p�K�”�{

�~�¤ñ�±�Ä�¿	t	t���w	ä�W�©�w
�
¬�t�m�M�o�z�q

�O�x�•�à�©�£�q�T�’�w
*
¨�q�M�O���Ü�x�æ�l�o

�M�s�M�U�z���s
Q�›�r�-�b�”��:�T�’�‹�z���™�z


�
¬�w�M�O�s�t�m�M�o�U�|�`�o�M�h�i�X�\�q�q

�`�h�{

��
R�����å�S
\�Æ�-�¢�O�t�‘�”�¦���©�•�;���x���¦�‹�î�ª�-�h

�×	��]ñ�±�-�Hæñ�±�-�H�]

� � � è� $

ƒ�-�¢	��w	r�ð�w�²	Í�q�×�q	•�Õ�t�¿�b�”�h�Š�z �O�t�‘�”�©�•�w�…Ç�U�&
Y�t�æ�˜�•�”�‘�O
M�S�w	��«�z

�©�•Ð	•�t���b�”�Ä�¿	��{�s�w	*�Œ�*���›
$�”�\�q�›�è�$�q�b�”�{

�� �0	Å�©�•�;��

´�Ã�•�����ª
ƒ���S

�� �0	Å�©�•�;���w
¬���,	j

�¢ �� �£�•�W�ñ	��Uz�±�$���M´�Ã

�¢ �� �£�x���¦�‹�°�î�ª�¢�x
²�s�w�î�ª�T�’�°���8���&�a�`�o�M�”´�Ã

�¢ �� �£
�•�C	A�w�Œ�Ä	ù�*�A�L�t�|ñ�±�Ä�¿	t�w�À�¿ �t�S�M�o�z �¦�‹�wž�A�U�K�”�q�Ý�Š�h´�Ã�t�|
�•	t

�� �U�*�t�|�¦�‹�Ä�ò

�¢ �� �£
\�Æ�-�¢
M�S�w	��«�t�|�©�•Ð	•�t���b�”�Ä�¿�s�w�g�r�w	Ý�¯

�¢ �� �£
�•�C	A
e�{�w�&q

�¢ �� �£	Ë�•	��×�q�§�	�O�s���O�Æ�;�w	Ý�¯

�¢ �� �£�-�¢�w�î�ª�;���t�0�b�”� �—�w	Ý�¯

�¢ �� �£
�•�å�w�G�L�t�|�-���w	Ý�¯

�¢ �� �£
�•�º�0�T�’�ˆ�h
�•�C	A�Ì�I	{�q�©�•�Aq�™�_	{�w�&q

�¢ �� �£�Õ�8�Ö�Ã�z�Õ�8�Ž�R�ñ	��t�0�b�”�•�F�¦�‹�w	Ý�¯

�¢ �� �£�Ö�Ã�ñ	��Ô�;¼…�w	Ý�¯



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�� �¦�‹�w�M�O

�¢ �� �£�j���q�`�o�z´�Ã�x�î�•�¦�‹�q�`�z
�•	t�x	B�ù�¦�‹�q�b�”�{

�¢ �� �£�Ä�¿�t�|
�•�w	Ý�¯�t�m�M�o�x�z
�•�å�t�‘�“���Š�¦�‹�b�”�{

�¢ �� �£�ñ	�	r�ð�t�m�M�o�x�z�Ä
²�tñ�±�Ä�¿	t�T�’�©�•�;���t�È�W�w	Í�z���4�U�|®�t�‘�“ñ�±�Ä�¿	t	ì

�»�‹�C�Q�o�ð�J�:�w�r�>�›
$�”�‘�O���Š� �^�b�”�{

�� �x���¦�‹�t	H�Ä�b�”	ì�»

ñ�±�-�H�]�t�È�¿�b�”
\�Æ�-�¢�¦�‹	ì�»�z	ä�W�©�t�|
�•�C	A�Ì�I	{	ù�*�Ä�¿�r�p	��q�b�”�{�‡�h�zž

�A�t� �a�o�
æñ�±�Ä�¿	t	ä�W�©�‹	H�Ä�`�z�¤ñ�±�Ä�¿	t	ì�»�w� �—�›�˜�o�æ�O�‹�w�q�b�”�{

�� �f�w��

�¢ �� �£�¤�D�w�î�ª�'���©�•�;���x�z�f�w�N�S�]�©�£�q�q�Ð
T�w	Í�>���b�”�{

�¢ �� �£�x���¦�‹�x�z�]�©�£�q�t�|ñ�±�Ä�¿	t�w� �—�›�˜�o�æ�O�{

�×	��]�©�£�q�p�x�z�•�¬�t�S�Z�”�©�£�q	Ø�C�~�©�•	Ø�C�w�ž���q�q�»�‰�œ�w
��•�›�è�$�t�z�<

�G�w �� �m�w� �Ý�”�æ�ï�¬�æ�µ�Ä�¡�›�á�æ�`�o�M�‡�b�{

�� �}
ï�ù�Ý�”�æ�ï�¬�æ�µ�Ä�¢�é�J�›�v���`�s�M�°`�$�s�‹�w�£

�� �}�È�W�;�Ý�”�æ�ï�¬�æ�µ�Ä�¢�©�£�q�T�’�w�È�W�s�r�t�;�M�”�‹�w�£

�� �}�Ó�x�;�Ý�”�æ�ï�¬�æ�µ�Ä�¢�©�£�q�w�±�”�Ì�U�–�Q�s�M�Ó�x�Ì�t�;�M�”�‹�w�£

�� �}�Í�¹�¯�ï�Ý�”�æ�ï�¬�æ�µ�Ä�¢�Í�¹�¯�ï�t���È�`�h�é�J�U�¤	ú�£

�� �}�0�3�$�"�Ý�”�æ�ï�¬�æ�µ�Ä�¢�0�3�$�"�t���È�`�h�é�J�U�¤	ú�£

�� �}�¶�Í�©�Ý�”�æ�ï�¬�æ�µ�Ä�¢�¶�Í�©�¢�.�“���z�-�	t�›���‰�£�t���È�`�h�é�J�U�¤	ú�£

�€�C�]�1�l�w�M�x�×	��]�©�£�q�Ä�¿�Á�‡�p�]�È�W�X�i�^�M�{

�×	��]�©�£�q�¢�&���N�B�J�M �L�F�O�J�T�I�J�L�B�J�!�U�P�U�U�P�S�J���N�F�E���P�S���K�Q�£

�×	��]�©�£�q�Ý�”�æ�ï�¬�æ�µ�Ä�•�]�€�C�<�^�M



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

��
R�����å �� �D�y
�•�C	A�~���t���b�”�2�Í�"�¢�f�w �� �£

�� �D�w
�•�C	A�~���t���`�z�]�º�w�©�•�;���T�’��	Z�^�•�h�í�ð�q�z�f�w�s�t�›�S�Œ�’�d�•�`�‡�b�{�Ô

	×
�•�w�€�ß�t�`�o�<�^�M�{�s�S�z�Š�E�t�m�M�o�x�b�‚�o�Ô�Š�©�£�q�‡�h�x�¤���›���°
\�Á�×	��Ä�¿	t�•

�¬�Ý�A�ˆ�w�‹�w�p�b�{

�Š���¤�®�€�ß�¿�‰�¯�q�x�z �®�~��
�•�C	A�:
:¯�€�ß�¿�‰�¢��
R�����å � � � D � � � Ô� î� ª� £�¯�t�s�“�‡�b�{

�²�•�¬�©�•�é�Y�C�‰�³

�ð �� �•�•�¬�©�•�é�Y�C�‰�x�¢�§	Z�›�`�h	Ô�ù�£ �z�è	×�w
�•�Ì���º�w�6
�ñ	��t�‰���p�V�”�w�T�{

�s�t�•�‰���p�V�”�{�.
M�›°�A�b�”�‹�w�p�K�“�zª�—�Ì���º�w�6
�ñ	��t�0�`�o�‹�‰���D�ó�{�Ì���º�w�?

�é�6
�w	Ô�ù�p�K�l�o�‹�‰�7�{

�ð �� �•�ƒ�È���©�•�;���w���[�x�r�w�‘�O�s�‹�w�T�{

�„�§	Z�7�Ü�¢�7�Ü � � � w � � � £�®���w�©�•�;���q�w�È���¯�t�m�M�o�z�È���›	��”�h�Š�t�x�r�w�‘�O�t�b

�•�y�‘�M�w�T�{	{�¨�w���ÿ�•�©�•�;�����p�w�‰�™	{�s�r�xž�A�s�w�T�{

�…�€�ß�¿�‰�������Ö�”�´�7�Ü �� �w �� �®‹�ß�]�¯�w�G�Ö�«�›���Ô�`�o�I�`�M�{

�s�t�•�ƒ�ñ	��t�È���©�•�;���p�K�”�\�q�›	*�Œ�`�o�M�”�\�q�{

�„	{�¨	Í�w���ÿ�z�‰�™	{�‡�p�›�{�Š�’�•�o�M�s�M�w�p�z�±�t�t�‘�”
ì�“�¬�Ý�p�‹�‘�M�{

�…�×�Ã�z�È���©�•�;�����p�r�p�w�5�Ô�w	ü�“ü�Z�s�r�›�æ�M�z�Ã�º���Ô�s�t�‘�“�ñ	��t	*�Œ�`�o�M

�”�\�q�›�G�L�b�”�\�q�{

�ð �� �•�×�P�q
�•	t�U�‰�°�p�K�“�z�Ì���Ž�w�?�é�x�„�…	��“�Í�M�p�M�”�{���M�•�w�•�æ�å�t � � � ™ � � � s� z� Ž

	Z�‹	?�¤ �� �™ �� �Ì�����S�p�K�”�{�`�T�`
�•	t�w�?�é�t�x�8
ù�~�y	��å�;�ó�‹�Á�X�z���3�?�é�‹�Ë

�l�o�M�s�M�{�\�w�C�‰�›�‰���b�”�t�x�z�8
ù�y	��å�;�óÇ�V���3�?�é�›�Ë�h�s�M�q�M�Z�s�M�w�T�{

�s�t�•�s�Ô�z�÷���s�w�ð�M�ù�˜�d�•	!
�t�0� �b�”�\�q�›°�A�`�h�‹�w�p�K�“�z
ƒ�ð�w��”�µ�p�xÆ�D�{

�h�i�`�z�K�’�T�a�Š���w�©�•�;���q�w�È���›	��l�o�S�“�z�È��
Œ�©�•�;���w�È�W
Œ�›�ñ	��t	*�Œ�b

�”�\�q�p�‹�‰���D�{

�²�Ì�I	{C�æ�³

�ð �� �• �� �@�°�¬�w�Õ�.�Ç�x	–�Ç�J�Ž�R
�•�‰�›�‰���`�o�M�”�U�z �Ì�I	{�t�x�A�Å�:
:�w�ˆ�w�G�L�p�‘�M�T�{

�A�Å�:
:�w�ˆ�w�G�L�p�‘�M	Ô�ù�z�ñ	��‘�“�é�.�$�s�U�*�s�r�w	Ä�I�›�Œ�“�h�M�q
��`	Z�U�K�•�yC

�æ�b�‚�V�T�{

�s�t�•�A�Å�:
:�w�ˆ�w�G�L�¢	–�Ç�J�Ž�R
�•�‰�w�ˆ�w�:
:�w�G�L�£�p�‘�M�{�A�Å�^�•�”�U�*�w	Ä�I�t���”

�Ì�I	{�wC�æ�x�zž�A�q�b�”�‹�w�p�x�s�M�{

�ð �� �•�q�O�z�?� ��.�¢�Ñ�é�¿�Ð�”�£�›�–�;�`�o�è�·�Ó�Ä�›
e�{�`�o�M�”�U�z�f�w	Ô�ù�z�Ì�I	{�wC�æ�[

�©�• � - �e�w�` �S�“ ���©�• � - �e�w�` �S�“ ���©�• � - �e�w�` �S�“ � �



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�¿�=�x��
R�����å �� �D �� �Ô�T�’�T�{�‡�h�è�·�Ó�Ä�?� 
e�{�› �� �D
�•ü�T�’�‰�•�w	Ô�ù�z�[�¿�=�x ��

�D �� �Ô�T�’�p�‘�M�q�b�”�G�L�U�K�”�U�z�è�·�Ó�Ä�?� 
e�{�q�x�¦�ï�å� �ï
e�{�w�\�q�T�{�7�t�Ñ�é

�¿�Ð�”
e�{�`�o�M�”	Ô�ù�x �� �D �� �Ô�T�’�[�¿�=�t�x�K�o�x�‡�’�s�M�w�T�{

�s�t�•�?� 
e�{�q�x�Ñ�é�¿�Ð�”�s�p�w
e�{�p�K�“�z�¦�ï�å� �ï
e�{�‡�p�x�{�Š�’�•�o�M�s�M�¢	²�©�s�~
Y

�t�m�M�o�x��
R�����å�����D�����ÔÇ��	{�t�o�è�Œ�A�ˆ�£ �{�©�J
�•	t�x��
R�����å �� �D �� �Ô�‘�“�j���q�`

�o�è�·�Ó�Ä�w�?� 
e�{�U�[�¿�=�q�s�”�h�Š�z �� �D �� �Ô�T�’�j���q�`�o�Ì�I	{C�æ�U�[�¿�=�q�s�”

�¢�Y�[�r	�¿�‰�f�w �� �z�ð�������€	°�£ �{�s�S�z�?� 
e�{�U�[�¿�=�^�•�h�U�®
Y�p�s�g���¯�t�‘�“C�æ

�p�V�s�M
�•	t�t�m�M�o�x�z �� �D �� �Ô�‡�p�t�¤���›���°
\�Á�×	��Ä�¿	t�‡�p�§	Z�Už�A�{ �®
Y�p�s

�g���¯�t�m�M�o�x�z�€�ß�¿�‰�������Ö�”�´�€	°�w�\�q�{

�ð �� �•�«�Q�y�q
Q	��~�›�Ÿú�í�Ï�•���g�‰�›�‰���`�o�M�h	Ô�ù�z�ñ	��•�w���Œ�q�w�����p�ò�è�Ê�w�!�Ë�x

�D�ó�T�{�‡�h�z�D�ó�s	Ô�ù�x�r�w�7�s�Ê	¶�t�!�Ë�U�D�ó�T�{�U�*�ò�è�Ê�s	Ä�I�t�m�M�o�‹�‰�7�w�ð

�J�UC
\�b�”�q�¥�˜�•�”�U�{

�s�t�•�Ì�I	{�w�G�L�ò�è�w�!�Ë�x�Ý�Š�’�•�o�M�s�M�{�ñ	��T�’�Ì�I	{�wC�æ�›�1�l�`�s�M	Ô�ù�•�z�Ì�I	{

�›C�æ�b�”�\�q�t�‘�“�Ï�•�t�è�¹�w�K�”	Ô�ù�x�zC�æ�`�s�X�o�‹�‘�M�q�s�l�o�M�”�{�Ô�©�2�Í�"

�¢�f�w �� �£�€	°�w�\�q�{

�ð �� �•�Ì�I	{C�æ�w�[�¿�=�t�m�M�o�z���N�Ê	¶�œ�s�w�G�L�¢�Ô�©�2�Í�"�f�w �� �£�q�s�l�o�M�”�U�z�Ã�Ž	r

�M�d�œ�w	Ô�ù�x�z���N�t�m�M�o�w�Ì�G�xž�A�s�X	r�M�d�œ�‰�p�‘�M�T�{

�s�t�•�Ã�Ž	r�M�d�œ�w	Ô�ù�x�z	r�M�d�œ�‰�w�G�L�p�‘�M�{

�²�Ì�I	{C�æ�.
M�s�C�‰�³

�ð �� �•�•�¬�©�•�é�Y�C�‰�q�‰�7�t�6
�‰�w�C�‰�:
:�i�U�z�\�w�C�‰�‹�s
:
M�v�s�s�X�6
�‰�‰���w�N�S�‰

���p�V�”�w�T�{

�s�t�•�6
�w�N�S�‰���p�V�”�{

�ð �� �•�p�Ã�p�x �� �ñ�Dü�w�©�•…�›�ù�‰�`�o�M�”�•�z�–	)	{�z�Ì�I	{�wC�æ�x �� �D�t �� �s�¢ �� �ñ�Dü�£�t

�s�”�U�z�\�w	Ô�ù�p�‹�6
�‰�‰���w�N�S�‰���D�ó�T�{

�s�t�•�6
�‰�›�‰���b�”�N�S�z�‰���`�o�‘�M�{

�ð�����•�Ì�I	{�wC�æ�U�j���[�¿�=�^�•�h�U�z�–	)	{�q�x���w�7�Ü�pC�æ�`�s�M�q�M�Z�s�M�w�T�{�³�µ�Â�Ü

�$�t �� �m�w�7�Ü�t�‡�q�Š�o�‘�Z�•�y�f�•�p�D�ó�T�{�‡�h�z �� �:�w�C�‰�›	��”	��’�s�M�t�T�T�˜�’�c

�Ã�º���Ô�xž�A�T�{

�s�t�•�–	)	{�t�x���w
�•�C	A�:
:�‰���ò�è�Uü�T�”�Ì�I�U�G�L�^�•�o�S�•�y�D�{�s�S�z�C�‰�w���Á�t��

�˜�’�c
¶�o�w�©�•�;���t�S�M�o�Ã�º���Ô�xž�A�{ �¢�Y�[�r	�¿�‰�f�w �� �z�ð�����€	°�£

�²�"�•�Ö�Ã�‰�s�³

�ð�����•�•�F´�i�Ö�Ã�,�Š�‰�w�y�x�~�O�P�s�§�	�•�F´	š	s�8�C�‰�x�z�•�F´�i�Ö�Ã�‰�›�‰���`�o�M�”�©�•

�;���t�8�Ã�z�Ö�Ã�¢�x�8�i�`�h�ñ	��t�����Ô���v�S�p�‰���D�ó�q�r	�`�o�M�”�U�z�è	×�w�•�F´�i�t



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�x�‰���p�V�s�M�w�T�{�€�ß�¿�‰�������Ö�”�´�t�x�§	Zž�A�q�K�”�U�z�§	Z�7�Ü�t�x�•�F´�i�›�Ë�m´

�Ã�x�G�L�b�”�q�\�–�U�s�X�z�§	Z�xÆ�A�T�{

�s�t�•�è	×�w�¢�•�F´�i�Ö�Ã�,�Š�‰�›�‰���b�”�£�•�F´�i�t�m�M�o�‹�‰���D�ó�p�K�”�{�¤���›���°
\�Á�¿

�‰�����Ö�”�´�€	°�w�\�q�{�ª
ƒ�,	j�w�§	Z�x��	š
�•	t�t�v�“ž�A�p�K�“�z�•�F´�i�Ö�Ã�,�Š�‰�›�‰

���b�”�©�•�;���x�§	Z�xÆ�A�p�K�”�{

�ð�����•�°`´�i���¢ž�A�S°�A�C�‰�z�x
Q�8���¢�4	•�.
M�C�‰�t�m�M�o�z
Ò�M�w�ª
ƒ�,	j�t�x�G�L	��•�w

�Z	.�U�G�L�^�•�o�M�”�U � z � � � D � ��Ô�q�O�p�Z	.�A�ˆ�U	Ú�E�s�w�T�{	ý
ƒ�p�K�”�w�p�z�ë�F�±�Ù�”�Ä

�C�‰�w�‘�O�t�&�a
¾�”�x�s�M�w�T�{

�s�t�•�&�a
¾�”�x�s�M�{°�A®�w�G�Ö�x�Ã�º�Z	.�›	!�Z�h�‹�w�U�æ�O�\�q�U	Ú�E�p�K�”�{�s�S�z�§	Z	{

�¢�7�Ü�����£�t�x�Ã�º�Z	.�w�î�ª	Ý�¯�U�¬�Ý�p�V�”	{�¨�›�4Ç�b�”�\�q�q�s�l�o�M�”�{

�ð�����•�Ò	O	±�Ç�¢	��£�Ö�Ã
�•�C�‰�~	j�Ò	O	±�Ç�¢	��£�Ö�Ã
�•�C�‰�x�z �� �@�°�¬�q�Ž	Í�q�p�������:�q������

�:�t�àü�^�•�o�M�”�U�z�°�Ñ	²�w���Š�”	Ý�6�p�K�•�y�z �� �@�Ž	Í�w�ñ	��p�K�•�y
¶�o�w�å�¸�t�S�M

�o�‰���D�ó�T�{�����@�Ž	Í�p�‹�D�T�{

�s�t�•	H
²�T�’�w�!�Ë�x�s�X�z���s�xQ���,	j�w�_�Ú�`�q�:
:�w�~
Y�p�K�”�{	H�l�o�z �� �@�Ž	Í�w	Ô�ù�x

�å�¸
M�v�x�s�M�h�Š�z�‰�C�‰�t�F���b�”	Ý�6�p�K�•�y�‰���p�V�”�{

�ð�����•�ë�F�±�Ù�”�Ä�½�”�Ü�C�‰�t�m�M�o�z���g�ë�F�œ�U
•	H�w	Ô�ù�zC�«�~�Y�q�^
R�s�w�À�¿�x�æ�l�o�x

�M�Z�s�M�q�¥�O�U�z�ë�F���g�-�h	{�w�^
R�‹�æ�l�o�x�M�Z�s�M�w�T�{

�s�t�•�Ý�Š�’�•�s�M�{�Y�[�r	�¿�‰�f�w �� �¢�ð�����£�€	°�w�\�q�{

�ð�����•�ë�F�±�Ù�”�Ä�½�”�Ü�C�‰�t�m�M�o�z�Ö�Ã�›�'���`�o�M�”�v�“�‰�°�w�ñ	��t�Á
M�v�t�‰���D�ó�q�r	

�`�o�‘�–�`�M�T�{�«�Q�y�z�Ö�Ã�¤�t�m�V�?�s�‡�p�q�T�z �� �ñ�D�t�m�V�s�r
M�v�x�Á�M�q�r	�`�o�‘

�–�`�M�T�{

�s�t�•	? �� �s�p�K�”�{ �s�S�z�� �½�”�Ü�t�m�V �� �Ô�p�h�“�w�‰���ñ	�
:�x�“�v����
��Ž�º�q�b�”�q�^�•�o�M�”�{

�€�ß�¿�‰�����z�����Ö�”�´�€	°�w�\�q�{

�ð�����•���Ã�Ö�Ã�¤�w�ñ	��w�0
�~	!
�t�m�M�o�z

�ƒ�%�1�$�Ž�Ž�t�Ö�Ã�¤�w	Ô�ù�z�Ö�Ã�¤�w�ñ	��›��
�p�0
�`�h	Ô�ù�x	s
�z�6
�z��
�‰�x�‰���D�{

�d���x�‰��Æ�D�{

�„�%�1�$�Ž�Ž�t�Ö�Ã�¤�w�ñ	��U���w�©�•�;���›	!
�`�h	Ô�ù�z	s
�z�6
�z�d���z�Ž�R���g�C�‰�x

�‰���D�{

�…�%�1�$�w´�Ã�t�Ö�Ã�¤�w	Ô�ù�x�z�°
~�‰��Æ�D�p�‘�–�`�M�T�{

�s�t�•�ƒ�f�w�q�S�“�{�h�i�`�z�p�˜
•�ó�$�s
�•�t�›���s���N�›�;�M�h	!
�Ô�w�d��…�;�x	†�X�{

�„���w�©�•�;���p�p�˜
�•�t���”…�;�x�‰���p�V�”�U�z�€�ß�¿�‰�����Ö�”�´�w�h�i�`	{�V�t�‘�”�‹

�w�x�‰���p�V�s�M�{�Ž�R���g�C�‰�‹�‰��Æ�D�{

�…�%�1�$�t�S�Z�”�0
�w	Ô�ù�x�ƒ�w�q�S�“�{�%�1�$�t�S�Z�”�Ž�R�w	Ô�ù�x�z	s
�z�6
�‰�z
�•�æ�•

�›���Š�o�ù�^�p
^�‰�b�”�\�q�{



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�ð�����•�p´�Ã�t�Ö�Ã�¤�w�ñ	��U�z���w�©�•�;���›	!
�¢�Ž�R�£�`�h	Ô�ù�z

�ƒ�p´�Ã�w�Ö�Ã�,�Š�‰�¢	Ë�•	��ª
ƒ�s�Ö�Ã�,�Š�‰ �� �0 �� �£�x�z�,�Š�:
:�w�����Ë�›�Ç	†�`�h�:
:�›�‰

���{

�„	!

Œ�w�©�•�;���p�x�z	r�”�z�U�*�z�h
þ�›�æ�l�h	Ô�ù�z�p�˜�è�·�Ó�Ä�›	ù�*�;���•
e�{�{

�…�d���z�«�ù�z�æ�Ë�Ï�æ�x	!

Œ�T�’�è�·�Ó�Ä�›�p´�Ã�p	!�g�`�¢�����Â�§÷�M�£ �z�p´�Ã�w�è�·�Ó

�Ä�q�`�o	ù�*�;���•
e�{�b�”�z�p�‘�–�`�M�T�{

�s�t�•�ƒ�f�w�q�S�“�{

�„�f�w�q�S�“�{

�…�d���z�«�ù�¢�p�˜
•�ó�$�s
�•�t�›���s���N�›�;�M�h	!
�Ô�w�d���¢�x�«�ù�t���”…�;�›	†�X�£

�t�|�æ�Ë�Ï�æ�¢�t� �Ì�®�•�O�t���”�ì�ñ���æ�Ë�Ï�æ�‰�›	†�X�£�x�z	!

Œ�p�x�‰���p�V�s�M�{�p

�˜�d���z�«�ù�s�t�m�M�o�x�z�Ö�Ã�¤�w�©�•�;���t�S�M�o	r�M�s�›�æ�M�z�f�w…�;�›�‰���b�”�\�q�{

�ð�����•�p´�Ã�t�Ö�Ã�¤�w�ñ	��U�z�%�1�$�›�‰���`�o�M�”���w�©�•�;���›	!
�`�h	Ô�ù�z

�ƒ�p´�Ã�w�Ö�Ã�,�Š�‰�x�z�,�Š�:
:�w�����Ë�›�Ç	†�`�h�:
:�›�‰���{

�„	!

Œ�w�©�•�;���p�x�z
�•�æ�•�›�è�·�Ó�Ä
e�{�p�V�s�M�w�p�z�f�w�º�0�wü�T�”�‹�w�›	!

Œ

�©�•�;���T�’	!�g�`�¢�����Â�§÷�O�£ �z�p´�Ã�w�è�·�Ó�Ä�q�`�o	ù�*�;���•
e�{�b�”�z�p�‘�–�`�M

�T�{

�s�t�•�ƒ�f�w�q�S�“�{

�„���©�•�;���U�%�1�$�‰��´�Ã�p�K�l�o�‹�z�Ö�Ã�b�”�\�q�p�x�s�M�w�p�z�ð�����w�…�q�‰�7�t	��“�{

�O�\�q�{

�²�#�•�©�¶���g�s�³

�ð�����•�p�¢�§�	�È���¦�‹�‰�t�m�M�o�z �®�Ö�Ã�¤�w�©�•�;���w�©�£�‡�h�x�©�£�w�¦�Ô�›	!�Z�h���¢�£�z���N

�£�z�g�¶�•�O�œ�z�þ�qñ�±�œ�s�U�¢�¤�t�£�‰�P�p�¢�§�	�Ä�À	��s�w�p�¢�§�	
•�ó�»�q�@�Ã�™�t�b�;

�D�ó�s�p�¢�±�”�Ï�µ�t�m�M�o�ž�‰�`�o�¦�‹�›�S�\�s�l�h	Ô�ù�œ�¯�q�K�”�U�z�\�w�‰�P�p�¢�§�	�Ä�À

	��s�w�p�¢�§�	
•�ó�»�x�z�Ö�Ã�¤�w�©�•�;���q�›���s�����p�K�l�o�‹�‰���x�D�ó�T�{

�s�t�•��
ƒ�b�”�p�¢�-�e�ª
ƒ�s�w�p�¢�§�	
•�ó�»�p�s�Z�•�y�b�‚�o�‰���p�V�”�{

�ð�����•�U�œ�Ï�•�È���¦�‹�‰�¢�È���©�•�;���£�t�m�M�o�z���Ã�‘�“�p�Ã�t�8�Ö�Ã�^�•�h�ñ	��U�K�”�q�>���`

�o�z�O�P� �æ
²�w�Ö�Ã�¤�t�‹�‰���p�V�”�w�T�{�8�Ã�`�o�?�ñ�D�Ž�º�t	º�p�i�t	Ø�C���™�`�s�X�o�x

�M�Z�s�M�s�w
M�v�x�K�”�w�T�{�8�Ã�™�z�?�ñ�D�‡�p�‰���p�V�”�s�w�`�y�“�x�K�”�w�T�{

�s�t�•�U�œ�Ï�•�È���¦�‹�‰�x�z�-�h�f��´�Ã�›�@�Ã�`�h�™�w�p�˜�-�h�t�,�n�X�Ï�•�›�æ�O	Ô�ù�t�D �� �s�t

�v�“�‰���p�V�”�{�Ö�Ã�¤�w�ñ	��x
Ý���Ž�p�K�”�{

�ð�����•
�•	Ø�C���™�‰�—�w�€�ß�¿�‰�������Ö�”�´�¢�����£�t�m�M�o�z�Ý�Œ	±�q
�…�^�•�h�ñ	��q�K�”�U�z�p�Ã

�p
�…�`�h�M�t�^�’�t	Ä�`�M�U�*�s�r�›�S�&�M�b�”�h�Š�t
•�ó�©�•�;���t	º�p�`�h	Ô�ù�x�‰��Æ�D

�p�‘�–�`�M�T�{

�s�t�•�Ý�Œ	±
•�ó
�…���g�‰�¢�#�������µ���£�x�z�Ý�Œ	±�w����
�…�›�æ�l�h�O�Q�p�•�F�M
��›�>���`�z �¢�t�£

�•�¬�t�S�M�o�•�F�›�r�O�-�e�©�•�;���t
�•	Ø�C�›���™�`�h	Ô�ù�t�‰���p�V�”�{
ƒ�ð�w�#�������¢�����£



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�x�z
²�G�t�‘�”	±	Ý
ÿ�q�•�•�F�M
��w�6�U�|�›�A�b�”	Ý�6�q�s�l�h�q�V�q�K�”�w�p�z�\�w�ò�è�t�˜

�p�b�”�U�h�Š�w�U�*�›ž�A�q�b�”�q�M�O�\�q�p�K�•�y�z�‰���x�D�ó�{�o�t�å�C�U�*�‘�T�p�x�‰��Æ

�D�p�K�”�{

�²�$�•�O�P�©�•�³

�ð�����•�O�P�ñ	��Z�ð
�•�‰�t�m�M�o�z�~��
²�x�×�P�q�‰�P�%�ª
ƒ�pü�T�•�o�M�h�U�z�\�w�S�w�~���p�x�‰

�P�%�ª
ƒ�q�M�O�`�y�“�x�Á�X�s�“�z�‰�°�Pú�T�r�O�T�pQ�…�b�”�‘�O�t�s�l�h�{�Ž�<�w	Ô�ù�x�r�O

�T�{

�ƒ�×�P�¢�°�b�H�£�p �� 
��w�ñ	��›�‰�°�Ô�t
�”	Ô�ù�{ �� 
��è�x�Z�ð
�•�‰�¢�������:�£ �z �� 
��è�x�6


�‰�p�‘�M�T�{

�„�Ú�ï�³�ã�ï�¢��æ�0�£�p �� 
��w�ñ	��›�‰�°�Ô�t
�”	Ô�ù�{ �� 
��q�‹�f�•�g�•�Z�ð
�•�‰�¢�������:�£

�p�‘�M�T�{

�…�Ú�ï�³�ã�ï�¢�‰�è �� 
��q��æ�0 �� 
��£�w �� 
��w�ñ	��›�‰�°�Ô�t
�”	Ô�ù�{�‰�è�w �� 
��è�x�Z�ð


�•�‰�¢�������:�£ �z �� 
��è�x�6
�‰�z��æ�0�w �� 
��x�Z�ð
�•�‰�¢�������:�£�p�‘�M�T�{

�†�‰�°�ª
ƒ�p �� 
��w�ñ	��›�‰�°�Ô�t
�”	Ô�ù�{ �� 
��è�¢ �� æ�0�£ � z � � 
 �� è� ¢ � �  æ� 0� £� z � � 
 �� è� ¢ � �  æ

�0�£�z �� 
��q�‹�f�•�g�•�Z�ð
�•�‰�¢�������:�£�p�‘�M�T�{

�s�t�•�ƒ�f�w�q�S�“�{

�„�f�w�q�S�“�{

�… �� 
��q�‹�������:�w�‰���{

�†�f�w�q�S�“�{

�ð�����•�O�P�ñ	��Z�ð
�•�‰�t�m�M�o�z�‰�°�ª
ƒ�p �� 
��w�ñ	��›
�o�M�”	Ô�ù�z�Ô�t�‘�l�o
�•
�
:�U�!�˜

�l�h	Ô�ù�w�‰���x�{

� ƒ � � � D � � � Ô� z � � 
 �
 � •� { � � 
 �� è� ¢ � �  æ� 0� £� z � � 
 �� è� ¢ � �  æ� 0� £� z � � 
 �� è� ¢ � �  æ� 0� £�z �� 
��q�‹�Z�ð


�•�‰�¢�������:�£�p�‘�M�T�{

�„ �� �D�����Ô�z �� 
�
�•�{ �� 
��è�¢ �� æ�0�£��
�{ �� 
��è�¢ �� æ�0�£�Z�ð
�•�w	Ô�ù�z �� 
��è�x��


�‰�z �� 
��è�x�Z�ð
�•�‰�¢�������:�£�p�‘�M�T�{

� … � � � D� �� �� Ô� z � � 
 �
 � •� { � � 
 �� è� ¢ � �  æ� 0� £�{�\�w	Ô�ù�z���w
��x
�o�M�s�M�U�‰�°�Pú�‰	E	��q�`

�o�Z�ð
�•�¢�������:�£�q�s�”�T�z�‡�h�x �� 
��`�T
�o�M�s�M�•�t�×�P�{�M�‰�7�q�s�“�Z�ð
�•�‰

�¢�������:�£�q�s�”�w�T�{�f�O�p�K�•�y�è�·�Ó�Ä�t�Z�ð
�•�¢�������:�£ �¢�������:�£�†�M�K�U�”�U�ð�J�s

�M�T�{

�s�t�•�ƒ�f�w�q�S�“�{

�„�f�w�q�S�“�{��
�q�Z�ð
�•�U�f�•�g�•�x���w	Ô�ù�x�f�•�g�•�‰���D�{

�…�������:�w�‰���q�s�”�¢�€�ß�¿�‰�������Ö�”�´�€	°�£ �{�è�·�Ó�Ä�w�G�L�t�m�M�o�x�z�‰�°�w�ñ	��t�m�M

�o�z�‰�°�D�º�t�® �� �¯�t�|�® �� �¯�w�ñ	��t�˜�p�b�”	Ô�ù�t�x�z�O�P�ñ	��Z�ð
�•�w�ò�t�x
ï�:
:

�›�G�L�`�z �®� �A�¯�]�t�f�w�º���¢ �® �� �¯�t�|�® �� �¯�w�s
:�t�|
ï�:
:�£�›�G�L�b�”�\�q�{ �¢��
R

�����å �� �D�����ÔÇ�°
\�Ñ�‡	²�-�e�Á�]�Õ�è�Œ�®
�•�C	A
e�{	{�s�w�G�L�A�–�t�m�M�o�¯�s�w�°æ

�~
Y�t�m�M�o�{ �£



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�ð�����•��
R�����å �� �D�����ÔÇ�°
\�Ñ�‡	²�Y�[�r	�¿�‰�¢�f�w �� �£�w�ð�������w�s�t�t�G�L�^�•�o�M�”�®�f�w��

�w	Ô�ù�¯�p�‰���b�”	Ô�ù�z�è�·�Ó�Ä�t�x�r�w�‘�O�t�G�L�`�h�’�‘�M�T�{

�s�t�•�y�™�Ä�ò�è�Œ�t�‘�”�q�z �®�f�w���w	Ô�ù�t�m�M�o�¯�x�z�+�������¢ �� �£�t�G�L�^�•�z � ¢ � � � £� t� x� z� ¢ � � � £

�t�˜�p� �̀®�f�w���w	Ô�ù� �̄t�‘�“�‰���b�”	Ô�ù�t�f�w�g���›�è�·�Ó�Ä�t�G�L�b�”�\�q�q�^�•�o�M�”�{

�‰�a�X�¢ �� �£�t�x�z
ƒ�ð�w	? �� �s�w�‰���U�p�V�”�\�q�q�^�•�o�M�”�U�z�è�·�Ó�Ä�•�w�G�L�t�m�M�o

�x�Ô�^�•�o�M�s�M�{�O�P�ñ	�ò�š�r�v�¦�‹���g�‰�›�‰���b�”�q�zž
µ�$�t�®�f�w���w	Ô�ù�¯�p�w	�

�U�‰�w�‰���q�s�”�h�Š�è�·�Ó�Ä	Í�pQ�…�p�V�”�q�¥�˜�•�”�U�z�O�P�ñ	��p�K�”�\�q�›�G�L�`�o�S�X

�\�q�{

�²���•�U�*�³

�ð�����•�¯�ï�»�«�Ä�è�ï�¶�U�*�‰ �� �›�‰���`�h	Ô�ù�z �®�•�¬�©�•�é�Y�C�‰�¯ �®�Ì�I	{C�æ�.
M�s�C�‰�¯�x�‰��

�D�ó�T�{

�s�t�•�€�ß�¿�‰�������Ö�”�´�¢ �� �£�t�G�L�w�q�S�“�z�6
�‰�w�« �� �t�F���b�”�÷���~
ã�Ç�s�C�‰�x�‰��Æ�D

�p�K�”�U�z�f�•�Ž�Ž�x�‰���D�{

�²�+�•	r�”�³

�ð�����•�+�������
æ�z�³æ�¢�x�1æ�{���3�C�‰�t�m�M�o�z�+�������µ���
æ�¢�x�³æ�{���3�{���t�1æ�q�M�O	ý�`

�M�G�L�U�Á�M�q�M�O�\�q�x�z�+������	«���ß�ç�s	r�g�® �� �¯�Ú�¿�±�”�´�s�w	��U�t�‘�”�•�O�t�0�b�”�C

�‰�q�`�o�‹�‘�M�T�{

�s�t�•	��Ï�©�U�©�¶�$�t	«���ß�ç�s	r�”�›�æ�M�1æ�{���3�›�b�”ž�A�U�K�”�q
�…�`�h	Ô�ù�z�+������	«��

�ß�ç�s	r�”�t�+�������
æ�z�³æ�¢�x�1æ�{���3�C�‰�›�‰���`�o�‹�‘�M�{

�ð�����•	r�”�z�‘
2�w�è�·�Ó�Ä�G�L�t	r�”�Ô�¢�‘
2�Ô�£�›�G�L�b�”�\�q�t�s�l�h�‘�O�t�	�M�h�U�z�–�s�è�·

�Ó�Ä�t�G�L�xž�A�T�{

�s�t�•��
R�����å �� �D�����ÔÇ�°
\�Ñ�‡	²�-�e�Á�]�Õ�è�Œ�®
�•�C	A
e�{	{�s�w�G�L�A�–�t�m�M�o�¯�s�w�°

æ�~
Y�t�m�M�o�t�‘�“�z�‘
2�t�m�M�o�x�‘
2�w	��¨�z�‘
2�Ô�z�s
:�t�|�:
:�›�G�L�b�”�\�q�q�s�l

�o�M�”�{	r�”�t�m�M�o�x�!�Ë�^�•�o�M�s�M�{

�²�f�w���³

�ð�����•�¤�ª
ƒ�,	j�w�§	Z
Œ�›��Q�o�I�`�M�{

�s�t�•�¤���›���°
\�Á�×	��Ä�¿	t�K�o

�ß�������µ�������� �×	��¢�b�M������ �×	��H �� �•�M�ù�‰�¿�÷ �� �Š

�?�é ���������µ�����µ��������



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�H�����s�Ô�Š�©�¶�q
ï�q�t�S�Z�”�Ô�Š�©�£�q�Ý���ˆ�À�©
M�S�ˆ�À�©�¶�Z	.�o�•

�s�’�|�t�Ý���H�Á�µ�Ù�”�À�©
M�S�6�Z	.�o�•�t�m�M�o

�ª�����} ���}���� �•�˜������ �Ô�Š�©�£�q	×�Ú�g�Ä�y�����y
ñ�«

�H�����s�Ô�Š�©�¶�q
ï�q�t�S�Z�”�Ô�Š�©�£�q�Ý���ˆ�À�©
M�S�s�’�|�t�Ý���H�Á�µ�Ù�”�À�©
M�S�w�Z	.�o�•

�t�m�M�o�x�z�<�G�w�‘�O�t�>���`�z�Ä
²�€�C�J�å�S�‘�|�Ô�Š�©�£�q�Ý���ˆ�À�©
M�S�ˆ�À�©�¶�Z	.�o�•�s�’

�|�t�Ý���H�Á�µ�Ù�”�À�©
M�S�6�Z	.�o�•	��˜�w�h�Š�w
���	!Ç�U�•�‡�“�‡�`�h�w�p�z �S�Œ�’�d�M�h�`�‡�b�{

�m�V�‡�`�o�x�z�¤�N�“Î�]�©�£�q�t�S�T�•�‡�`�o�‹�z�H�q�q�»�¤�•�•	*�Œ�M�]�ô��<�^�M�‡�b�‘�O�z�‘

�–�`�X�S�&�M�M�h�`�‡�b�{

�s�S�z�Z	.�o�•	��˜�t���˜�”
ï�q�p�Ô�w	����V�s�’�|�t�Z	.�o�•�w�¦Ç�t�m�V�‡�`�o�x�z	Ä�I�U�>�‡�“

�Í�H�S�Œ�’�d�M�h�`�‡�b�{

�‡�h�z�H�����s�Ô�Š�©�¶�q
ï�q�T�’�Ý���ˆ�À�©�s�’�|�t�Ý���H�Á�µ�Ù�”�À�©�w�Z	.�o�•	��˜�t�x�zž�c�Ä


²�J�å�Už�A�q�s�“�‡�`�h�w�p�z�]�«�™�<�^�M�{

�G

�� �}�¶	[�Ó�é�¬�å�Ü�•�w�€�C

�Z	.�o�•	��˜
����›�æ�M�z
ï�q�t�€�C�b�”�\�q�p�o�•	��˜�p�V�‡�b�{

�ƒ�Ý���ˆ�À�©�•
\�”�Z	.�¢
•�ó�£ �� �o�•

�„�Ý���H�Á�µ�Ù�”�À�©�•�6�Z	. �� �o�•

�� �}�ˆ�À�©�Z	.�·�¿�³�ã�ï�•�w�€�C

�Z	.�o�•	��˜
����›�æ�M�z�¤�·�¿�³�ã�ï�›�î�M�t	!�è�b�”�\�q�p�o�•	��˜�p�V�‡�b�{�s�S�z�o�•�àü�x

	!�è�^�•�”�·�¿�³�ã�ï�t�‘�l�o�Ÿ�s�“�‡�b�{

�ƒ�Ý���ˆ�À�©�•
\�”�Z	.�¢�Ë	ý�~�î�•�~
•�ó�£�7�G �� �o�•

�„�Ý���ˆ�À�©�›�1�l�b�”�©�£�•�,
Å�Z	.�¢�î�•�~�™�8�£�7�G �� �o�•

�Þ	Í�G�ƒ�Ý���ˆ�À�©�x�z �� �q �� �ù�˜�d�o�7�G�����o�•	��˜�p�V�‡�b�{

�Ô�©�‘�“�w�è�Œ



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�Ô�Š�©�£�q�Ý���ˆ�À�©�q�Ý���H�Á�µ�Ù�”�À�© �y �Z	.�o�•	��˜�t�m�M�o��

�Þ�Ý���ˆ�À�©�o�•�w�ˆ�z�Ý���H�Á�µ�Ù�”�À�©�o�•�w�ˆ�z�Ý���ˆ�À�©�~�Ý���H�Á�µ�Ù�”�À�©�o�•�†�M	��˜�w

�M�c�•�w	Ô�ù�‹�z
ï�q�€�C�J�å�‰�q�x���t�°�o ��������� ���Už�A�p�b�{��

�Þž�c
ï�q�Ä
²�€�C�J�å�q�‰�Ì�t�S
����ˆ�X�i�^�M�{��

�Þ�Ô�Š�©�£�q�Ý���ˆ�À�©�—�Ý���H�Á�µ�Ù�”�À�©�y�o�•	��˜�Ñ�é�”
$�›�]�¬�Ý�X�i�^�M�{��

�Ù���Ý���ˆ�À�©�Z	.��

�"�•
\�”�Z	. �¢�î�•�£��

�Ù���Ý���H�Á�µ�Ù�”�À�©�6�Z	.��

�Ý���ˆ�À�©�w�Ë	ý�›�1�l�b�”�©�£ �y�‰�5�Ô�¢���������å���D���Ô�™�����Ô�£�U�Ý�����®�8���º�w�M�t�v�“�‡�b��

	ý�F�t�Ý���ˆ�À�©�w	��˜�›�1�l�b�”�©�£ ��

�7
�G
����
�o
�•��

�7
�G
��
�o
�•��

��
�o
�•��

�$�•
\�”�Z	. �¢�Ë	ý�£��

�#�•
\�”�Z	. �¢
•�ó�£��

�ˆ�À�©�Z	.�·�¿�³�ã�ï�¢�î�•�£�t�o�o�•	��˜�¢���·�¿�³�ã�ï�w�ˆ	!�è�D�ó�£��

�"�•�,
Å�Z	. �¢�î�•�£�� �ˆ�À�©�Z	.�·�¿�³�ã�ï�¢�î�•�£�t�o�o�•	��˜�¢���·�¿�³�ã�ï�w�ˆ	!�è�D�ó�£��

�#�•�,
Å�Z	. �¢�™�8�£�� �ˆ�À�©�Z	.�·�¿�³�ã�ï�¢�™�8�£�t�o�o�•	��˜�¢���·�¿�³�ã�ï�‡�p	!�è�D�ó�£��

�H�����s�Ô�Š�©�¶�q
ï�q�w�¶	[�Ó�é�¬�å�Ü�t�€�C�b�”�\�q�p���o�•	��˜��

�ˆ�À�©�Z	.�·�¿�³�ã�ï�¢
•�ó�£�t�o�o�•	��˜�{��
�¢�#�T�’���·�¿�³�ã�ï�‡�p	!�è�D�ó�{�`�`�$�›	!�è�`�h	Ô�ù�x���·�¿�³�ã�ï�w�ˆ	!�è�D�ó�£��

�ˆ�À�©�Z	.�·�¿�³�ã�ï�¢�Ë	ý�£�t�o�o�•	��˜�D�ó��

�H�����s�Ô�Š�©�¶�q
ï�q�w�¶	[�Ó�é�¬�å�Ü�t��
�€�C�b�”�\�q�p���o�•	��˜��

�‰�5�Ô�¢���������å���D���Ô�™�����Ô�£�U�Ý�����®�8���º�w�M�t�v�“�‡�b��

�S
��`���ˆ��
��
ï�q�Ä
²�€�C�J�å�q�‰�Ì�t
���	����V�›�æ�l�o�X�i�^�M�{��

���ˆ�À�©�Z	.�·�¿�³�ã�ï�x���»
M�p�b�{��

�y �¬
n�t�s�“�Í�H�z
����ˆ�x��
~ �’�d�o�M�h�i�V�‡�b�w�p�z �S
ã�Š�t�S
����ˆ�X�i�^�M�{��

��	�	«�—�!�Ë�xÆ�D�q�^�d�o�M�h�i�V�‡�b�{
����º�0�t���§�M�w�s�M�‘�O�z�¬�Ý�w	Í�z�S
����ˆ�X�i�^�M�{��

���Z	.�o�•�x�z
ï�q	4�ƒ�™�t�Ô�Š�©�£�q�‘�“
ùÇ�M�h�`�‡�b�{ �¢���������å���D��
ùÇ�'���£��

��

�J�å�M�O��
�� �8�F�C�J�å�y�Þ�8�F�C�J�å�h�Ø	Í�p�x�z�ˆ�À�©�Z	.�·�¿�³�ã�ï�w�J�å�Dq�U�æ�ž�ç�»� �Ü�p¯�Ô�^�•�‡�b�{��

�y�y�y�y�y�y�y �8�F�C�p�w�Ä
²�€�C�J�å�›
*	‘�M�h�`�‡�b�{��

�� �'�"�9�~�#
ù�J�å �y�ˆ�À�©�·�¿�³�ã�ï�w	!�è�Dq�t�m�M�o�x�z�]�J�å�^�•�h�È�W
Œ�t�S�Œ�’�d�M�h�`�‡�b�{��

��



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

� �q�æ
S�O
�ñ�±�©�•�;�Ï�w�?Ç�b�p�w�~���t�m�M�o

�ª�����} ���}���� �å
k �� �Ô�Š�©�£�q�Õ�y�j�¤	‰
P�«

��`�z� �q�æ
S�O
�ñ�±�©�•�;�Ï�‘�“�z�?Ç�b�p�›�!�Ë�`�h�«�è�Œ�U�K�“�‡�`�h�w�p�z�S�Œ�’�d�M�h�`

�‡�b�{

�G

� �q�æ
S�O
�ñ�±�©�•�;�Ï�y�g�Ä�Õ�y�Õ�ú�y�y�8

�p�;�Ï�w�À�¿�t�m�V�‡�`�o�x�z�Ô���T�’�¨���w�]�ô��›�À�“�°�X�š�±
��`	Í�[�‡�b�{

�^�o�z��`�z�p�;�Ï�w�?Ç�b�p�›�Í�w�q�S�“�!�Ë�`�z��
R�����å �� �D�����Ô�Ž�ñ�w�?Ç�Z�T�’�&�;�b�”�\�q

�q�`�‡�`�h�w�p�è�Œ�`�‡�b�{



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

��
R�����å�S�Ñ�B
�•…�‰���,	j�w�°æ�~���tP�O

�×�
y�-�e
�•…�‰���,	j�¢�×�
y	ý�,	j�£�w	��{�M�t�m�M�o

�ª�����} ���}���� �-���� �Ô�Š�©�£�q	×�Ú�g�Ä�y�{
’�`�Ë�«

�H�Á�-�e
�•�C	A�:
:¯�s�w�~���¢��
R���� � å � � � D � � � Ô� î� ª� £� t P� M� z� Š� å � � � D � ��Ô�‘�“�Ñ�B
�•…�‰��

�,	j�w�°æ�U�~���^�•�h�\�q�t�m�V�‡�`�o�x�z��
R�����å �� �D�����ÔÇ�Ô�©C�H���������ø�¢�-�������£�t�‘�“�]�È

�W
��`	Í�[�h�q�\�–�p�K�“�‡�b�{

�\�•�tP�M�z�×�
y�-�e
�•…�‰���,	j�¢�×�
y	ý�,	j�£�w	��{�M�t�m�V�‡�`�o�‹�z�Š�å � � � D � � � Ô� ‘� “

�~���™�w�Ñ�B
�•…�‰���,	j�t	j�a�h�‰���M�O�t�‘�“
e�{�b�”�\�q�q�s�“�‡�b�w�p�]�È�W
��`	Í�[�‡�b�q

�q�‹�t�z�H�q�����q�»�•�w	*�Œ�M�]�ô��À�˜�“�‡�b�‘�O�S�&�M
��`	Í�[�‡�b�{

� ›� t� z� �
 R� �� �� å � � � D � ��Ô�Ž�ñ�w
�•�t�S�V�‡�`�o�z�‰���M�O�s�w	��{�M�U�~���^�•�h�Ž�<�w�:�t�m�V�‡

�`�o�x�z�]�y�™�M�h�i�V�‡�b�‘�O���d�o�S�&�M
��`	Í�[�‡�b�{

�G

�²��
R�����å �� �D �� �Ô�Ž�ñ�w	��s�y�™�Ä�ò�³

�� �}	s
�‰�¢�y�x�©�•���g�C�‰�›���‰�{ �£�w	��{�M�t�m�M�o

�×�
y	ý�,	j�w�‰���t�S�M�o�‹�z�§�…�Ä���q�s�”�¦�è�Ä�‚�wC
\�t�m�V�‰���p�V�”�\�q�q�s�“�‡�b�{�`

�h�U�M�‡�`�o�z�‰�°�©�•�;���p�7�t�×�
y�-�e�¢�¦�è�Ä�‚�£�t�‘�”
�•�›�'���`�o�M�”�8���¤�t�z	ý�h�t

�×�
y�-�e�¢�¦�è�Ä�‚�£�t�‘�”	‡´�s�UC
\�`	s
�›�æ�l�h	Ô�ù�t�m�M�o�‹�z	s
�‰�¢������������£�›�‰��

�b�”�\�q�U�p�V�‡�b�{

�s�S�z�‰�°�©�•�;���t�S�M�o�z�‰�°�w�¦�è�Ä�‚�t�‘�“�‰�°�Ô�tó
:�w
�•�J�p	s
�›�æ�l�h	Ô�ù�x�z	H

�R�r�S�“�w	��{�M�¢	s
�‰�¢������������£ �´������������¢�h�i�`	{	s
�‰�£�w�‰���£�q�s�“�‡�b�{

�é�.�$�s	��{�M�t�m�V�‡�`�o�x�z �®��
R�����å�S�Ñ�B
�•…�‰���,	j�w�°æ�~���t�m�M�o�¢��
R�����å �� �D

�����ÔÇ�Ô�©C�H���������ø�¢�-�������£ �£�w�®�Ñ�B
�•…�‰���,	j�w�°æ�~���tP�O�á�;	Í�w�y�™�Ä�ò�t�m�M�o

�¢�,�Ñ�4C���������H �� �ø�°
\�Ñ�‡	²�Ñ�‡�,	j�Á�Ñ�B�4	ˆæ�4	ˆ�]�Õ�£ �¯�w�¢�‰���«�£�›�]�€	°�M�h�i�V�‡�b�‘

�O�S�&�M�M�h�`�‡�b�{

�� �}�6
�‰�w	��{�M�t�m�M�o

�H�Á�-�e
�•�C	A�:
:¯�w�®�6
�‰�¯�w�« �� �®�•�¬�©�•�é�Y�C�‰�¯�t�|�« �� �®�Ì�I	{C�æ�.
M�s�C�‰�¯

�t���”�§	Z�›�æ�l�o�M�”�©�•�;���t�m�M�o�x�z�×�
y	ý�,	j�t�S�M�o�‹�p�˜�C�‰�›�‰���b�”�\�q�U�p�V�‡

�b�{

�s�S�z�Ñ�B�-�e�q�‰�7�z�×�
y	ý�,	j�t�‘�”�‰���t�S�M�o�x�Ì�I	{�›�¦Ç�b�”�[�¿�x�K�“�‡�d�œ�{

�� �}�ì�ñ���æ�Ë�Ï�æ�Â�”�³�ã�ï�‰�t�m�M�o

�ì�ñ���æ�Ë�Ï�æ�Â�”�³�ã�ï�w�:
:�àü�t�|�:
:�w�!�Ë�U�æ�˜�•�‡�`�h�{

�‡�h�z	H�R�‰���p�V�s�T�l�h
ã�8�æ�Ë�Ï�æ�Â�”�³�ã�ï�C�‰�w�‰���U�D�ó�q�s�”�q�q�‹�t�z
ã�8�æ�Ë�Ï�æ

�Â�”�³�ã�ï�C�‰�›�‰���`�hƒ�•	��¢�ñ	��£�t�0�`�z�"�%�-�C�‰�›�‰���b�‚�V�æ�Ë�Ï�æ�Â�”�³�ã�ï�›�î�ª�`

�h	Ô�ù�t�x�z
ã�8�æ�Ë�Ï�æ�Â�”�³�ã�ï�C�‰�q�"�%�-�C�‰�›���d�o�‰���b�”�\�q�U�p�V�‡�b�{



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

��
R�����å�S�×	��]�©�£�q���«
ï�q�›�‰�5�•�`�‡�b�w�p�z�]�Š�º
��`	Í�[�‡�b�{

�s�S�z�›���è���t�x�z�Ô�Š�©�£�qí�q�Õ�y�#
Ô�[â
Œ
\�›�S	Ÿ�V�`�‡�`�h�w�p�z��
:�]�€

	B�X�i�^�”�‘�O�S�&�M
��`	Í�[�‡�b�{	Ä�I�t�m�V�‡�`�o�x�z�R�D�ø�t���L�•�`�‡�b�{

�� �}�8�y�Ô ��
R�����å �� �D �� �Ô�¢�T�£�•�™ �� �Ì����ü

�� �}	Ô�y	t �×	��]�©�£�q���y�×	��¢	I�Ê

�� �}�Ô�y��

�� �£�‰�q�y�����•����

�� �£�q�Õ�k�p

� � � £ ¯	 œ

�� �£�^�Ä�å	z�Ê
�
¬	Z

� � � £� C� �

�� �£�×	��©�¶	Æ�è��

�� �£�›���è���®�Ô�Š�©�£�qí�q�Õ�y�#
Ô�[â
Œ
\�¯ �����•����

�� �£���q�y�����•����

�� �£��
��q�y�q	Ô�y�×�Â�ç�Ç�á�”�¦�”�»�Ç�×	��y�×	��¢���Ê

��
R�����å�S�×	��]�©�£�q���«
ï�q�]�Š�º
�•�›���è���t�x�Ô�Š�©�£�qí�q�Õ�y�#
Ô�[â
Œ
\�‚ �‚�•

� S � Œ � ’ � d

�×	��]�©�£�q�‰�À�©� �—�·�•�C�Ö	��7	B�t�m�M�o

�×	��]�©�£�q�p�x�z�q�»ñ�±�Ä�À�q�`�o� �—�·�•
M�S�›�î�ª�`�o�M�‡�b�{�q�O�z�H�����Í
u

�q�w �� �å�è�¢�7	4�•��
R�����å �� �D�‡�p�£�t�s�“�‡�b�U�z�¤�M�C�Ö�‹�p�V�‡�b�w�p�z�C�Ö	��w

�7	B�›�M�h�`�‡�b�{
M�S�t�m�M�o�x�<�G�w�q�S�“�p�b�U�z	Ä�I�x�×	��]�©�£�q�Ä�¿�Á�‡�p�S

�ð�M�ù�˜�d�<�^�M�{

�G

�¢�è�y�$�£

�\�w
M�S�x�z�×	��]�©�£�q�‘�»�w�©�À�&�æ�w�°	•�q�b�”�\�q�t�‘�l�o�q�»ñ�±�w
ÿ
��›
$



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�”�\�q�›�è�$�q�`�‡�b�{

�¢�C�Ö�¿�¨�£

�q�t�©�À�›�&�æ�`�o�M�”�q�»�¢�©�•�O
��›���‰�£�q�`�‡�b�{

�¢�·�y�•�£

�±�2	ü�8�t�‘�“�z�Š�q�w�¦���Ú�%�;���¢�•�Ä�ù�‰�Ü�æ�z�×	��Ü�æ�£�w�M�c�•�T�w	��{�§�3

�t �� �±�t�m�V�–�D��������������w
u�q���8�,�Ú�›�æ�M�z �� �±�‡�p�C�Ö�p�V�‡�b�{ó
:�w�¦���Ú�%

�;���•�w�,�W�›�1�l�b�”	Ô�ù�p�‹�z�ù�˜�d�o �� �±�U	Í�v�p�b�{


u�q�¢	ü�8�£�Ô�x�z�–�D�¤�Ô�¢�s�Ô�w	Ô�ù�x�L�æ�À�Ô�£�p�z
u�q�8���x �� �å���¢�H�����Í
u

�q�x��
R�����å �� �D�T�’��
R�����å �� �D�‡�p�w �� �å���£�q�`�z�f�w�™�°�Å�&���^�•�‡�b�{

�¢�%�y�¿�£

�C�Ö�™ �� �å�›�&�a�b�”�q�z
u�q�›�æ�l�o�M�”�Ü�æ�T�’�%�¿�›	!�Z�’�•�‡�b�{�%�¿�Ú�¹�x�D

�w�©�•	)�Ö�¹�w������Ž�º�p�z �� �±�C�Ö�p�x����������ª���›	Í�v�q�`�‡�b�{ �� �±�C�Ö�^�•�h	Ô�ù

������������ª���U	Í�v�p�b�{�¿�Ú�w�;�M�x
\�Æž	'ú�¿�w�ê�Ö�z	E�P�w�P
ƒ�z� ���w�����|�t

��‰�›�˜�s�M�‹�w�q�Ý�Š�’�•�”�‹�w�q�Ã�Š�o�%�è
Q�U�ô�X�s�l�o�M�‡�b�{

�%�¿�8���x�z�����å�Ž�º�q�`�‡�b�{

�¢�r�y�ÿ�£

´�Ã�z
�•	t�›���/�`�h�q�V�z�¿�¨�›
Õ�æ�`�h�q�V�s�w	Ô�ù�x�z�j���q�`�o�·�•�t�|�%�¿

�’�›
^�‰�b�”�‹�w�q�`�‡�b�{

�¢�×	��]�©�£�q� �—�·�•�%�¿�b�p�£

�%�¿�8�� �%�¿�b�p �Ó�å� �Üz

�� �å�Ž�º�y�y �Ù �����������Ë �µ�����������Ë

�� �å�™ �� �å�Ž�º �����������Ë �µ�����������Ë

�� �å�™ �� �å�Ž�º �����������Ë �µ�����������Ë

�� �å�™�����å�Ž�º �����������Ë �µ�����������Ë

�����å�™�����å�Ž�º �����������Ë �µ�����������Ë

�����å�™�����å�Ž�º �����������Ë �µ�����������Ë

�����å�™�����å�Ž�º �����������Ë �µ�����������Ë

�¢ �� �å�Ž�º�w�,	j�Ú�b�x�y�Ó�å�z �� �å�Õ�w�,	j�Ú�b�x�8���t� �a�h	ý�Õ�Ó�å�›�&�;�£



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

���q�Õ	#�©�•�·�ï�»�”�å�ª��’� æ�Õ�‘�“�z�T�T�“�m�Z�©�w
Œ
\�M�•�z�<�G�w�¿�C�w�‘�T

�U�K�“�‡�`�h�{�ô�¸	��w�×�ˆ	��á�8�Ô�•�w�Ë	ý�t�M�`�o�w�O�©�w�~
Y�‹�K�“�z�Ý�Œ	±�›�‹�m

�ô�¸	��w�×�ˆ	��á�8�t�m�M�o�x�z�T�T�“�m�Z�©�w�Š
��S�‘�|�H���•�w	û	O�s�0� �q�¦�‹�U�{

�Š�’�•�‡�b�{�Š�Ú�Ç�á�ž�ç�x�z� �ï�»�”�É�¿�Ä	Í�z �®���q�Õ	#�©�•�·�ï�»�”�Z�€	t�¯�p�U�g

�`�o�M�h�i�V�‡�b�q�z�¼�¢�ï�é�”�Å�p�V�‡�b�w�p�z�Æ�;�`�o�X�i�^�M�{

�Ý�Œ	±�ô�¸	��w�×�ˆ	��á�8�›�ß�Q�”
�®�H���p�¢	��w�h�Š�w�§�	�Ú�Ç�á�ž�ç�¯



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�H �� �s�®�¦�‹�©�w�h�Š�w���ë�”�«�³�ã�¿�Ó�¯�‰�5�w�]�Š�º

�Š�q�p�x�\�•�‡�p �� �sª�G�w�ë�”�«�³�ã�¿�Ó�›�‰�5�`�o�S�“�‡�b�U�z�Š�å�S�‹�<�G�w�q�S

�“�‰�5�b�”�\�q�q�•�`�‡�`�h�{

�m�V�‡�`�o�x�z �€�C�]�1�l�U�K�“�‡�`�h�’�]	t���w�•�à�©�£�q�›�è�a�o�S
��`���ˆ�<�^�M�{

�s�S�z�,�ð���Ÿ	š�Z	.´�Ã�Õ�~�Ÿ	š�Z	.� �—´�Ã�•�x�Ú
€�]�Š�º�`�o�M�‡�b�{

�G

�� �}�Ô�y�y�Ì ��
R�����å�����D�����Ô�¢�T�£���•�����™�����Ô�¢�Ô�£�����•����

�� �}	Ô�y�y	t �×	��¢	I�Ê������j�•�y�®�×	��]�©�£�q���¯ �¢�5�&�-�����������µ�����µ���������£

�� �}�]�y�y�J �®�§�æ�©�á�å�Ü�~�Ó�å�ï�Ç�ï�¬�q	Í	��s�¦�‹�O�¯

�� �}�M�y�y�O �� ' �� �Ô�w�ù	S���Ü�t�‘�”�ë�”�«�³�ã�¿�Ó

	S'
Œ�€�®�×	��³�Â�Ÿ�×�Â�ç�¯�×	��¢	I�Ê

�Þ�×	��¢�º�Ž�›�ð�˜�c
¶�»�t	S'�`�o�Ö�V�‡�b�{

�� �}�7	B
�
: �����Ê

�� �}�0�y�y	Å �Ÿ	š�&�g �� �å�Ž	Í�w�©�£

� � � }� € � C  … ������������¢	S'…�x���£

�� �}�»�µ�«�Ñ�¥�”�µ

P�y	ô� �à�y�y�Ê�y�0�G�¶�©�¶æß��´�Ã
ï�ù
�•æ�	$�¢�½�”�Ñ�£

�²�j�y�Ü�Ì�y�y�Õ�Z�]ñ�±�-�Hæ�€�Ä��

ñ�ª�y�“™�y�y�G�á�¢�½´�Ã�y�x
�•�J�~	B�¤�Ï�•ææ�Õ

�º�>�y�y$�y�y�×	��]�q�¤��´�Ã�‘
2�Jæ�Õ

�� �}
�����
~

�•�à�©�£�q�‘�“�Š�q�•�w
�����
~�› �� �D�����Ô�¢�P�£�q�`�o�S�“�‡�b�w�p�z �� �D�¤�›�è	r�t

�]�È�W�Ö�Z�•�y�‘�–�`�M�T�q���a�‡�b�{

�����}�f�w��

�Ô�©
\�”��
M�S�y�o�•�����o�•

�§�æ�©�á�å�Ü�¯�”�Å

�� 
•�ó	ì�q�`�o�w�–�Ë�ò�y �� �'���$�s�¶	6�q�Ÿ	š�ó�—�w�-�Ë�y �� �©�£�•�ñ	������q

�¯�Û�á�Ç��”�³�ã�ï �� 	ú�g�þ�q�$�ž�Ó�é�”�½ �� �©�•
M�S�q�O�o �� �©�•�w�í�q�†


¶�y���� �½�”�Ü�©�•�y���� �•�¬�©�•�y���� �©�•�qñ�±�w�È���y���� �Ÿ	š�ð�J�r�>�w�Ó�é�·�µ

�Þ	Ä�I�t�m�M�o�]	°�q�U�K�“�‡�`�h�’�z�×	��]�©�£�q�Ä�¿�Á�¢�5�&�-�� ���������µ�����µ�������� �r�p

�j�£�‡�p�]�È�W�<�^�M�{



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

���y�y�y�C

�G
t�Ã
³
Œ
\�t�x�z�ˆ�” �� �D�����Ô
f�ˆ�^�•

�‡�`�h�{

�Ø�œ�p�S�y�•�ˆ
��`	Í�[�‡�b�q�ž�t�z	ú�‘

�“�]�Éñ�›�S�A�“�•�`�‡�b�{

�¤�t�º�¥

	¤�è�����å�����D�y
h�a�©�¶
•�ó�¶�Í���À

�����å �� �D�y�‰�À

�����å �� �D�y�×	��]�©�£�q	×�Ú�g�Ä

�����å �� �D�y�×	��]�©�£�q���Ä

�����å �� �D�y�×	��]�¤æ�©�£�q�Õ

�‚ �G�y
t�y�Ã�y
³�y
Œ
\


Ô�b�¢
b�¥�Ê�¢�G
Y�����å �� �D �� �Ô
\�£

	€�• �‚�G
t�Ã
³
Œ
\�¢�i�¤æ�©�£�q�Õ�£�t�0�`�z
\
²�w�-�H�ô
\�w�]�
w�t�‘�“�z �� �D�����ÔÇ

�Z�t�o
Y�á�•�U	$�)�^�•�‡�`�h�{



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

� H � 0 �  

�²�“�A�³

�Ó��
R�����å�S	ú���U
�A�L�x�z�¬�q�¶�Í	B�-

�¢ �� �D�¤�q�O�£�t�‘�”�q�z���8�H�Á
�*	!


	�
:�����������
��w�O�j�z	ý�F
^�µ�U�*�0	Å

	 � 
 : � � � � � � 
 � � z 	 ! 
  	 � 
 : � � � � � � 
 � � z 	 ! 
  � p

�����������Ë�z���8
^�µ�U�*�0	Å	�
:������
��z	!


	�
:������
��z	!
�p�����������Ë�p�K�l�h�{

�Ó	ú�?
$�U

R
w�t�S�M�o�z
bæ�•�à�w�A
^

�U�p�U�ÿ�M���²�U�_�’�•�z�‡�c�x	ú�?
$�µ

�«�æ�”�Ç�ï�¬�¨� �Å�›�6�¬�Ý�`�o�M�h�i�X

�\�q�q�s�l�h�{

�Ó���å�S�w	ú���U
	H�Ä	��è	6�q�›	3�t�¤æ

�•�à�p�‰�5�b�”�\�q�q�s�“�z�b�å�q�‰�7�t

�¶�Í�©�Z	.�q�q�‰�Ô�‰�5�b�”�\�q�q�`�h�{

�ª�,�Š�q�Õ�«

��
R�����å �� �D�t�®�H�����s	��å	�	ú�ì�ñ�0�f� �^

�q
ï�q�¯�›�Š�]�p�‰�5�`�z�•�»�w
Œ
\�M�t�x�G�!

�]
��—�Ö�M�h�q�\�–�p�K�”�U�z
ï�q�p�x�~�Š�o�¤

�]�w�î	Ø�›�ú�r�b�”�\�q�U�p�V�h�q�ß�Q�o�M�”�{

�×	��]�w	ú���U
�w�º�™�x�y�X�z	��“
Ê�ˆ�‹���]

�tz�‚�o
��œ�p�M�”�‘�O�p�K�”�{���™�x
^�µ�U�*

�©�•�;���w
:�•
^�S���g�s�r�t�m�M�o�]�™�_�›�•

�M�s�U�’�z�U
�.
M�›�ß�Q�o�M�V�h�M�{

�ª�T�Š�•�»�Õ�«

	ú���U
�w�³�µ�Â�Ü�U�!�˜�l�o �� �å�U�&�a�`

�h�{ �›�t�G�V�s�ð�J�x�Á�X�s�“�m�m�K�”�‘�O�i�U�z

���™�x
^�S���g�›�r�O
��Š�o�M�X�T�U�|�`�o�M�X

ž�A�U�K�”�q�ß�Q�o�M�”�{�›�t�U
�A�L�w�Ñ�Ÿ�”

�Å�Ì�¿�«�t�m�M�o�•�à�t�‘�“�)�U�K�”�‘�O�p�z�f

�w�K�h�“�›���Š�U�|�`�o�M�V�h�M�{

�� �}��
R�����å�S�Ç�•�~
\�F�w	ú���U
�A�L�t�m�M

�o�•

�]�µ�Ù�”�À�H�Á���]�¢�†�]�.��-�H�]�£
Z

�¤�¦�‹	��Ä

��
R�����å�S	B�-�‘�“�z �®	ý�F�¯�q�®���8�¯�w
^

�µ�U�*	��›ü�Z�o�C���b�”�\�q�q�s�l�h�{�`�T�`

�C���;�´�U�!�Ë�t�s�l�h�\�q�‹�K�“�z�¤�¶�Í�p��

�8�H�Á
�…	!
	�
:�›�G�Ö�b�”�M�t�z�0	Å�¶�å�w

�k�p�¢�A�«�£

�����å�S�w
^�µ�U�*�.
M�t�m�M�o�^�æ
	��å	�	ú���U
�0�f
•�ó�•�»�q

�Ù �Ô�y�Ì�y�y ��
R�����å �� �D�����Ô�¢�æ�£ �•�™ �� �Ì����ü�™�•�™ �� �Ì����ü

�Ù 	Ô�y	t�y�y �×	��]�H�Á�q���y�×	��¢	I�Ê

�Ù 	Z
n	��y�y �,�Š�q�Õ�z�T�Š�•�»�Õ


t�i�~�,�>�~�¼�æ�~�Õ�ª�~
b���~
U�C�~�b�>�¸�~�b�>�9�~�b�¤�¤�•�»

�]�µ�Ù�”�À�H�Á���]�•
Z�¤�¦�‹	��Ä

�]� ��o�§�	
ï�è�•�T�Ší	��ð

�]�-�H�Ä�À�‚�•�•�<í	��ð

�×	��G�¶ß���¶�Í�•�Õ�i�ô�F�¢���

�H�0� �Ä�¿�Á�•�i�±�Ä�¿�Á�Õ�z� �ž���Õ�z�>�¤	��Ú

�¢����
��£

�C�y��



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�ˆ�w
\�F
:�›�G�Ö�`�o�M�”�¶�Í�U�K�l�h�{���å�S

�w���8�H�Á
�…	!
	�
:�����������
��x�z�]�µ�Ù�”�À

�H�Á���]�t�S�M�o��
R�����å�S�¶�Í�(�a�›�‹�q�t

�Ö�—�`�h
¶
\�F
:�q�s�l�o�M�”�{ �\�w�:�t�m�M�o�z

�¤�¶�Í�w�r�p	��q�s�r�p�î�M�w	B�-¯�›�‹�q�t
†

�Ì�z�*���`�o�M�h�i�X�\�q�q�`�h�{

�]�µ�Ù�”�À�H�Á���]�•�C���w�K�l�h �� �D�¤�Ì

�:�p�w�¬�q�¶�Í	B�-�p�x�z���8�H�Á
�…	!
	�
:

�����������
��w�O�j�z	ý�F�w
^�µ�U�*�0	Å	��¢�Š�å�S

�w	ú�?
$�U�*�¢�x�Í�©�U
�p	s�Š�o�A
^�µ�U�*�w

�¦�Ô�›	!�Z�h	��£�x������
��z�f�w�O�j	!
	�
:������


��z	!
�p�����������Ë�p�K�l�h�{
^�µ�U�*�w�A�L�z

�A�©�• �� 
��z�A��o������
��z���gÆ�A������
��z�Ÿ	×

�s�`������
��i�l�h�{�¦�‹�àü�p�x�%�U �� 
��z�&�U

������
��i�l�h�{
�…�w�A�L�z�È�m�Ò�é�¿�«����
��z

	ú�è
Q�8�Ž	)	V����
��z�2�5���Õ����
��s�r�p�K�l�h�{

���8�w
^�µ�U�*�0	Å	�
:�¢�–�å�¢�x
:�å�t�°�S

���8�$�t
^�µ�U�*	!
�¦�Ô�U�K�“�z�Š�å�S
^�µ�U

�*	!
�0	Å�t�s�l�o�M�”	��£�x������
��z�f�w�O�j

	!
	�
:������
��z	!
�p�����������Ë�p�K�l�h�{
^�µ�U

�*�w�A�L�z�A�©�•����
��z�A��o������
��z���gÆ�A

����
��z�Ÿ	×�s�`����
��i�l�h�{�¦�‹�àü�p�x�#�U ��


��z�$�U �� 
��z�%�U����
��z�&�U������
��i�l�h�{
�…

�w�A�L�z	ú�è�¢�j�£�¤�´�=��	±������
��z	ú�è
Q�8

�Ž	)	V������
��z�8�1�8	±�©������
��s�r�p�K�l�h�{

�²�q�~���q�¶�Í	B�-�x�z���8�H�Á
�…	!
	�
:

���������
��w�O�j�z	ý�F�w
^�µ�U�*�0	Å	��x����
��z

	!
	�
:����
��z	!
�p�����������Ë�p�K�l�h�{
^�µ�U

�*�w�A�L�z�A��o �� 
��z���gÆ�A �� 
��z�Ÿ	×�s�`

����
��i�l�h�{
�…�w�A�L�z�2�5���Õ �� 
��z	ú�è
Q

�8�Ž	)	V�z�È�m�Ò�é�¿�« �� 
��s�r�p�K�l�h�{

���8�w
^�µ�U�*�0	Å	��x����
��z	!
	�
:����
��z

	!
�p�����������Ë�p�K�l�h�{
^�µ�U�*�w�A�L�z�A�

�o����
��z���gÆ�A �� 
��z�Ÿ	×�s�` �� 
��i�l�h�{


�…�w�A�L�z	ú�è�¢�j�£�¤�´�=��	± �� 
��z	ú�è
Q�8

�Ž	)	V �� 
��s�r�p�K�l�h�{

�s�S�z�¬�q�q�²�q�~���q�›�ù�˜�d�h
¶�]	B�-�p

�x�z���8�H�Á
�…	!
	�
:�����������
��¦�b�å�����������


 � � §� z � f � w � O � j 
 ^ � µ � U � * � 0 	 Å 	 � 
 : � x � � �  � � � � � � 
 �

�¢���������Ë�£�¦�‰���������
��¢���������Ë�£�§�z
^�µ�U�*	!
	�


:���������
��¦���������
��§ �z	!
�p���������Ë�¦���������Ë�§�p

�K�l�h�{�� �™ �� �D�t	!
�`�h	��w	B�-�t�m�M�o�x�z

�Í�å�S�w�¶�å�t�¾�V�'�M�p	B�-�^�•�”�q�w�\�q�i

�l�h�{

�� �}��
R�����å�S	ú�?
$Q�¡�A�L�t�m�M�o�•

�]�-�H�Ä�À�‚�•�<í	��ð

�î�ª�¶�Í
:�x�������ò	t�z	!
	�
ï
:�x�����������
�

�¢	–�¶�Í�•�����������
��z�¤�¶�Í�•���������
��z�ô�s�¶

�Í�~�ô�s
•�ó�¶�Í�•� � �  � � � � � � 
 � �z�á�~�Þ�~�F�¢�¶

�Í�•������
��z�f�w���•������
��£�p�K�l�h�{�f�w�O�j�z


Y	×c�“�����������
��z�A
^�U������
��z�A
^�U�p�������Ë

�p�K�l�h�{�b�å�S�x�A
^�U�p�������Ë�i�l�h�{

�\�w�¤�p�z
bæ�w�A
^�U�p�U�f�~�¤æ�qz�‚�o

�ÿRü�q�s�l�o�M�”�¶�å�U�K�“�z�Ù�å�\�w�‘�O�s

���²�U�è�q�m�‘�O�p�K�”�{�\�w�E�t�m�M�o�z�f�~

�¤æ�q
bæ�p�xQ�¡�w�.
M�U�Ÿ�s�”�\�q�z�¤�•�à

Q�¡�•�»�q�t�S�M�o	±�«�U�|�q�s�r�Ñ�Ÿ�”�Å�Ì�¿

�«�t�)�U�K�”�\�q�z	ú�?
$�µ�«�æ�”�Ç�ï�¬�¨� �Å

�å� �ï�¢��
R�����å�S[�£�U�*���^�•�o�M�s�M�D�ó


Q�U�K�”�w�p�x�s�M�T�z�s�r�w�™�_�U�K�l�h�{�\

�•�’�›�•�‡�Q�z�¤�•�à�wQ�¡�.
M�›���å�S�t�w�°

�b�”�w�x�É�`�M�h�Š�z�‡�c�x
bæ�wQ�¡�,	j�›�6

�¬�Ý�`�¨� �Å�å� �ï�›�*���`�o�M�h�i�X�\�q�q�s

�l�h�{

�‡�h�z�q�O�x�×�ˆ�r
s
÷�”�p�®�Ÿ	×�s�`�¯�qQ

���^�•�h�‹�w�‹���Š�oQ�¡�•�»�U
¶�oQ�¡�`�o�M

�”�U�z�Ë�”�Ä�è�”�Ä�q�2�5�Uü�T�l�o�M�•�y
¶Q

���b�”ž�A�x�s�M�w�p�z �×�ˆ�r
s�›	Í	��t�b�;�`�z

Q�¡�•�»�wÛ�r�0�n�‹���Š�o���å�S�U�|�`�o�x�r

�O�T�q�w�™�_�‹�K�l�h�{
÷�”�‹�Ž
²�w�‹�wz�‚�o

�Gï�t
��2�`�o�M�”�U�z�_�X�q�`�s�U
\�a�s�M�‘

�O�t���™	û	O�t�U�|�`�o�M�X�\�q�q�s�l�h�{

�Í�s�w�•�»�q�p�x�z	ú�?
$Q�¡�•�»�Õ�t�¦�Ò�²

�”�Ì�”�q�`�o�€�C�`�o�M�h�i�X�w�x�r�O�T�q�w�™

�_�‹�K�l�h�{



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�� �}���™�w	ú���ì�ñ
^�µ�U�*�.
M�t�m�M�o


^�µ�U
�.
M�t�m�M�o�z�Ž�<�w�E�t�m�M�o�™�_

�¦�õ�U�æ�˜�•�h�{

�~�®�¶�Í
\�Æ���g�¦�‹®�¯�w��	{�‰�t�m�M�o�z�-

�¢	��‘�“�z���8	!
�w�N�S�tC
\�b�”�w�x�&�A

�$�tÛ�r�q�s�l�o�S�“�zž�A
Q�s�r�t�m�M�o�ð

�M�ù�˜�d�U�K�”�‘�O�p�K�”�{���g�¦�‹®�x�¶�Í

�t�S�Z�”���g�•��€�Už�A�q�¥�˜�•�”	Ô�ù�t�Æ

�;�^�•�”�‹�w�p�K�”�U�z�¶�Í�i�Z�p�s�X�Ç�•
\

�F�~�-�¢	��w�h�Š�p�‹�K�”�{�f�w�™
$�›�V�j�œ

�q�¤�¶�Í�U�g�r�`�zž�A
Q�‹���Š�o�-�¢	��•
†

�Ì�`�z�ƒ�r�`�o�‹�’�O�\�q�Už�A�p�K�”�{…�;

�w�°æÛ�r�s�t�m�M�o�x�z �]�p�U�|�`�o�„�`�M�{

�~
^�µ�U�*	!
�w
²�t�x�?�é�'�ÿ�U�j���q�s�l�o

�M�”�U�z�'�ÿ�s�`�p�R�Ã�^�•�”�¶�Í�U�K�”�{�°

`�w�ñ	��^�œ�t�‹�è�¹�U	Z�”�h�Š�z�?�é�'�ÿ�›

�*���`�o�I�`�M�{�\�•�t�m�M�o�z�¬�q�¶�Í�t�m

�M�o�x�]�µ�Ù�”�À�H�Á���]�z�²�q�~���q�¶�Í

�t�m�M�o�x�H�0� �‘�“�6�S�z�?�é�'�ÿ�j���w�«

�è�Œ�›�æ�O�{

�~	ú��´�Ð�*®�t�m�M�o�z�›�t	ý�¶�8�x�-�¢	��U

�G�Ö�b�”	{�¨�‹���X�z�p�V�”�i�Z�Ù�•�w�s�M�‘

�O�t�G�Ö�`�o�M�h�i�X�h�Š�t�‹�G�Ö�`�•�b�M�‘

�O�7�Ü�w�°æ�!�Ë�›�U�|�`�o�I�`�M�q�A�l�U�K

�l�h�{�����D���›�è�M�t�]�µ�Ù�”�À�H�Á���]�t

�S�M�o�h�h�V�F�›�^
R�`�o�M�h�i�X�\�q�q�s

�“�z�f�w�M�t�x�z �� �å���è�`�o�–�;�p�V�”�‘�O

�s�7�Ü�›�U�|�`�o�M�h�i�X�{

�~	ú���ì�ñ
^�µ�U�*®�¢�7�Ü�H �� �ø�£�w�«�™�:�›

�°æ�å�C�`�z
^�µ�U�*�›	!
�`�h�M�t�x�z�¶�Í

�T�’�Ë�€�^�•�h	ú�?
$�§�ç�Â�¢�¯�Ð�”�£�q�q�‹

�t�z �H�0� �•�C���`�o�M�h�i�X�\�q�›�*���b�”�{

�� �}	H�Ä	��è	6�q�w�Ô���s�t�m�M�o

���å�S�w	ú���U
	H�Ä	��è	6�q�t�m�M�o�U�|�›

�æ�M�z	3�t�¤æ�•�à�p�‰�5�b�”�\�q�q�s�l�h�{�è

�£�q�º�0�t�m�M�o�x�T�Š�•�»�Õ�z
U�C�•�»�t�S�M

�o�U�|�`�o�M�h�i�X�{�b�å�x�¶�Í�©�Z	.�q�q�‰�Ô

�‰�5�`�h�q�\�–�·°�p�K�“�z���å�S�‹�‰�7�w���Ü

�p�‰�5�b�”�'���p�K�”�{

� �y�^



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�±�â�~�º�„��

	 ï � “ � �

� £ � �

� í � Î � �

� A � Î � �

� Ú � Î � �

� 
 � � � �

�~�ï�~�~����

� „ � � � �

� ´ � „ � �

 � � �

� ³ � š 	 � � ~

 }  Ø � �

� ³ � š � ¤  } 	 �

� Î � � � š 	 � � ~

� È  æ 
 Ê 	 ë � �

� Õ � �

�   � v � �

� [ 
 å � �


 ² � q 
 ¥ � �


 ^ 
 å � �


 � � � � �

� z � f � �

� ô 	 � � ~

� Õ 	 Ý 
 ¥ � �

� < 
 ( � . � �

� j  C  Æ � Ì � �

� æ � ï � Í 	 �

� � 
 7 	 �

 ( � B  ´

��
7�Ÿ��
R	±�©��

�ù�y�-

�×	��]�©�£�q	��~�Ð�*æ�C���¢ �� �Dü�£

�–�D	��~�J�å�w�§�Z	Z�›�Ö�V���“�É�O�]�_�M�‡�b�{

	��~
Ž�Œæ�•�t�m�M�o�x�z���+�º�wæ�•�t�‘�“�*�$�%j�ø�U�Ÿ�s�“�‡�b�w�p�s�”�‚�X	Ä�`�X�G�L�`�o�<�^

�M�{�`�`�z	ý�F�J�å�E
:�t�x�z�7�J�åü�¢�����©�•�;���§	Zü�£�•�]�Ž�‰	E	�ü�x���‡�•�‡�d�œ�{�s�S�z

��	O�U�œ�t�m�M�o�xQ���Ue�v�s�h�Š�z���������åü�w�ˆ���‡�•�‡�b�{

� × 	 � � G � ¶  ß � �  ´ � Ã

� • � Ä � Ñ � B  ´ � Ã

� × 	 � � ] � q � ¤ � �  ´ � Ã

� × 	 � � ¢ � q  ´ � Ã

� × 	 � � ] � q � ° 
 \  ´ � Ã

� � �   � © � • � · � ï � » � ”

� × 	 � 
 \ �    ´ � Ã

� × 	 � 
 z 	 G � È  ´ � Ã

	 ý � > � Ž � J � £ � Î � J  ´ � Ã

� ú � w � V 
  � • 	 t

 $ � j  ´ � Ã

� ý � • � º � J � © � Ã

� ‡ � m � i � º � J � © � Ã

� < � • � © � Ã

� Ð  Œ 
  � • 	 t


t�ª�º�J	–�Ç�J�«�æ�Ç�¿�«

�¤æ�©�£�q�q�~�Ç�9
˜´�Ã

� � � > � º � J � © � Ã


 Z 
 + � º � J � © � Ã

� � � Š � º � J

� ˜ � T � ^ 
 \ �   
  � • 	 t


 z � \ 
  � • 	 t

� h � j � T � ˜ � Ö  “ � º � ´ � J

� � � • � ] � © � • � ; � � � ‘ � “

� G � U  Î � © � • � ; � � � ‘ � “

�ù�y�y�y�y�y�y�-

�J�y�å�y�ª�y
ƒ�y�Ê �E�y
:

����

����

����

����

����

����

����

����

����

����

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

������

����

����

����

����

����

����

����

����

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

��

������

	ý�F�J�å�E
:

�¢ �� �£æ�•���J�å�E
:�¢��	Oó�«�£�¢ �� �£�ª
ƒ���J�å�E
:�¢��	Oó�«�£

æ�y�y�• �E�y
:

��

����

����

��

����

����

����

����

����

��

����

��

����

��

��

��

����

����

��

����

��

��

��

��

��

��

��

����

��

��

��

������

��

��

����

��

����

����

����

����

����

��

����

��

����

��

��

��

����

����

��

����

��

��

��

��

��

��

��

����

��

��

��

������

	ý�F�J�å�E
:

� × 	 � � ] � q � ° 
 \  ´ � Ã

� • � Ä � Ñ � B  ´ � Ã

�ù�y�y�y�y�y�y�-

�s�y�t�y�ª�y
ƒ�y�Ê �E�y
:

��

��

��

�¢ �� �£�ð�ù®�t�0�b�”�s�t�E
:



�×	��]�©�£�q�C �����}�� �/�P��������

����

�¢�)�����å �� �D�����Ô�™�)�����å �� �D �� �Ô�£

�� �}�C���w���M�ì´

�¢� �ï�Ñ�ç�¤�ï�²���:�����z	–�Ç�J���:�����z���J

���: �� �z�,�ð���: �� �T�’�w�C��
:�£

�¢�o�•�•�E�£

�� �ò
›
Q�£�Î�� ���������

�� �"���9�B
Q�È�/�•�Õ�º�„�� ������

�� 	���±´ ������

�� 
+�q ������

�� �¥C
QC
� ����

�� �3�4�¢� �ç�µ�ò
›	± ����

�� �f�w�� ����

�ù�-�y���������

�� �}
²�s�q�wz�±
ÿ�n


¶�.�w�C��
:�x�z����������E�p�K�“�z �� �Ë�¢�������E�£

�w�n�q�s�l�h�{

�ª
ÿ�C�`�h�ì´�«

�º�„�A�š�ä�¦�����Ë�§ �z	���±´�¦�����Ë�§ �z�¥C
Q

C
��¦�����Ë�§ �{

�ª�n	—�`�h�ì´�«

� �ï�Ñ�ç�¤�ï�²�¦�����Ë�§ �z�3�4�¢� �ç�µ�ò
›	±

�¦�����Ë�§ �z
+�q�¦�����Ë�§ �z�"���9�B
Q�È�/�•�Õ�º�„

���¦�����Ë�§ �{

�ª
ÿ�n�w�s�M�ì´�«

�s�`�{

�Þ���s�¢����	?�™����	?�£�‡�h�x
²�s�¢ �� 	?�™����	?�£

�t �� 	?�K�h�“ �� �E�Ž	Í�z�C���w�K�l�h�ì´�›�0

	Å�t�-	Í�`�h�{

�� �}�¯�Ý�ï�Ä

�~�«�å�è�“�z�F���w�ò
›	±�w�º�„�A�š�ä�z	��

�±´�U
ÿ�C�`�o�V�‡�`�h�{

�~�ò
›
Q�£�Î���x�z�n	—���²�t�K�“�‡�b�U�z�v

�æ�U���M�o�M�‡�b�{�Ê�é�¢� �ç�µ�z�é�»�¢� 

�ç�µ�U�U	Z�^�•�o�M�‡�b�{

�×	��]�ò
›	±C
\�ˆ�²�Ð�*	Ø�C�¢�D�C�£
�×	��]�ô
\���¥�Z�€	t

�C���ñ	�
: �¢�����} ���}�����™�����}���}���£

�à�y�y�y�y�yü

� �ï�Ñ�ç�¤�ï�²���:
: �¢�����£ �¢���£ �¢�����£ �¢�����£

�� � �ï�Ñ�ç�¤�ï�² � � � � � � � � � µ� �� �� Ë

	–�Ç�J���:
: �¢���£ �¢���£ �¢���£ �¢�����£

�� �º�„�A�š�ä �� ���� �� ���� �����Ë

�� �"���9�B
Q�È�/�•�Õ�º�„�� ������ ���� ������ ������ �µ�����Ë

�� �ò
›
Q�£�Î�� ������ ������ ������ ��������� ���Ë

� � 
 +� q � �� � � �� � � �� � � �� �� � � µ� �� �� Ë

�� 	���±´ ���� ���� ���� ������ �����Ë

�� �;
›
Q�ÚW � � � � � � � � � µ� �� �� Ë

�� �¥C
QC
� ���� ���� ���� ���� �����Ë

� �  ¦� Ô� • � � � � � � � � � �� �� Ë

���� �Ô�ç�Í�ï�ª�”�Æ � � � � � � � � � �� �� �� Ë

�fæ �¤æ 
bæ �-

²�sz

ÿ�y�n

�à�y�y�y�y�yü

���� �v�æ
Q�Ö�<
¥�� ���� �� �� ���� �µ���Ë

���� �3�4�¢� �ç�µ�ò
›	± ���� ���� �� ���� �µ�����Ë

���J���:
: �¢���£ �¢���£ �¢���£ �¢���£

���� �x
Q	Z�B
Q�A�š�� � � � � � � � � � •

���� �v�æ
Q�¯�A�š�� � � � � � � � � � µ� �� �� �� Ë

�,�ð���:
: �¢���£ �¢���£ �¢���£ �¢���£

���� �I�Õ
Q
7�š�� �¢
��Õ
Q�›���‰�£ � � � � � � � � � µ� �� �� �� Ë

���� �Á�Õ
Q
7�š�� � � � � � � � � � µ� �� �� �� Ë

���� �Ú� �¯�Ó�å�¶�Ú��� � � � � � � � � � µ� �� �� Ë

���� �«�å�Û�́ �ž��� �¢�¦�¢�Ü´�x	†�X�£ � � � � � � � � � •

�ù�y�y�y�y�y�- ������ ������ ������ ��������� �µ���Ë

�fæ �¤æ 
bæ �-

²�sz

ÿ�y�n

�ò
›	±�i�‘�“






















